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AVTO SOLA BISER
Drevored I.Maja 4, Izola 

www.biser-as.si 
tel.: 05/ 641 74 48 
Mob. 041 685 277

Izdelki za zdravo življenje urnik
ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 

sreda: 8.30 -15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Si.mobil - Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

POOBLAŠČENI 
PRODAJALEC

simobil

Decembra bomo imeli radi vse 
ljudi, celo politike in oblastnike
Predsednik vlade se je resno razjezil na novinarje, ker ga menda ne marajo oziroma jih ne more prisiliti, 
da bi ga imeli radi. Tudi lokalnim oblastnikom se dogaja nekaj podobnega. Nekdanja županja je pred 
volitvami znala jezno telefonirala na posamezne medije, zdaj pa smo izvedeli, da tudi sedanji župan 
zna koga poklicati. Ampak to bomo zdaj pozabili. December je namreč mesec dobrih misli.
(Mef) Po nepolrjenih vesteh bo župan 
na silvestrovanju na prostem nazdravil 
in morda tudi zaplesal z bivšo županjo, 
prvi podžupan Darko Grad bo poslal 
novoletno darilo nekdanjemu sveto
valcu Igorju Franci, nekdanji inšpektor 
za gradnje, Bojan Zadel, bo povabil na 
posvet o urejanju svetilnika nekdanjega 
direktorja Komunale, Marina Domia, 
sedanji podžupan iz vrst narodnosti, 
Silvano Sau pa bo silvestroval s prej
šnjim podžupanom iz vrst narodnosti, 
Silvanom Sauom.

Obetajo se tudi manj medijsko zanimiva 
prijateljevanja. Sandi Janev bo odigral 
partijo tenisa s svojim predhodnikom, 
Vojkom Vojvodo, novoimenovani vodja 
občinske inšpekcije, Almin Huremovič, 
bo za nasvet o preprečevanju metanja 
petard povprašal bivšo šefico Silvano 
Zadel, novoimenovani direktor giz-a 
za turizem, Aleksander Frantar pa bo 
prejšnjega direktorja, Alojza Pečana 
povprašal, kako mu je vsako leto uspelo 
v zadnjem trenutku zagotoviti isti bend 
za silvestrovanje na prostem.

Kdo pa bo decembra imel rad novinar
je? Prejšnja oblast je bila velikokrat je
zna nanje, sedanja tudi, čeprav je treba 
priznati, da se nam ni nikoli nič zelo 
slabega zgodilo. Morda prav zato, ker 
nismo delali razlik ne med oblastmi niti 
med meseci. Vse dni v letu smo katero
koli oblast imeli enako radi.
Seveda oblast te ljubezni ni vedno ra
zumela, a ljubezen je pač nekaj nera
zložljivega. To vedo povedati tudi naši, 
vse bolj številni bralci in naročniki. Oni 
imajo radi nas in ponosni smo na to.

Malo Morgan
Ne nas stiskat, nismo več dekleta, 
ki si jih gonil po igrišču tista leta 

in si jim pravil enostavno mularija, 
ki je ni skvaril avto al’ televizija. 
Takrat si z nami tekal po igrišču, 

zdaj pa se izmikaš še plesišču 
in če misliš, da se nam za tabo meša, 

ti kar povemo, da se ti vidi pleša. 
Tudi tebi, veš, se čas izmika, 

postal boš starec na morju - in pika.

Pleskarji so olepšali bolnico
Obrtna zbornica je tokratno tekmovanje 
pleskarjev organizirala v izolski bolniš
nici. In bolj kot so pleskarji tekmovali in 
izbirali najboljše, lepša je bila bolnica. 
Da bi le prišli vsako leto.

Smajloviču bron na svetovnem
Na svetovnem prvenstvu v kickboxingu 
na Portugalskem je Izolan, Ramiz Smaj- 
hlovič član kluba KiT osvojil bronasto 
medaljo v kategoriji semi kontakt.

I<Banka Koper

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izda - isola
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Slovenski slikopleskarji so 
polepšali izolsko bolnišnico
Deveto tekmovanje slikopleskarjev Slovenije je potekalo 30. novembra v Splošni bolnišnici Izola, kjer 
so udeleženci tekmovalno-humanitarne akcije prepleskali kompletni kirurški oddelek.
Tekmovanja, ki ga organizirata Območ
na obrtna zbornica Ptuj in Obrtna zbor
nica Slovenije - sekcija slikopleskarjev 
in črkoslikarjev, seje letos udeležilo 16 
tekmovalnih ekip in 36 slikopleskarjev 
in učencev Srednje gradbene šole iz 
Maribora, skupno je na objektu delalo 
78 slikopleskarjev.

Lanskoletno tekmovanje je bilo poseb
no zaradi mednarodnega pridiha, ker 
so se ga udeležili slikopleskarji iz Mad
žarske in dijakinja iz Srednje gradbene 
šole Maribor, letošnje pa je bilo poseb
no predvsem zaradi udeležbe dveh sli- 
kopleskark. V tekmovalnem delu je v 
ekipi Boruta Ajstra nastopila Lea Gosti- 
mirovič iz Ljubljane, v humanitarnem 
delu pa je sodelovala Olga Lorger iz 
Ptuja, zaposlena v slikopleskarstvu Go
ričan Branko. Obe sta se pri delu zelo 
izkazali in sta najlepši dokaz, da lah
ko tudi predstavnice nežnejšega, spola 
zelo uspešno opravljajo slikopleskarski 
poklic. V Avstriji je tovrstna praksa že 
stalnica, na srečo pa se tudi pri nas za
deve obračajo v to smer in veselimo se, 
da nam je tudi s pomočjo tekmovanja 
slikopleskarjev, uspela promocija tega 
lepega in tudi zahtevnega poklica, kjer 
nam vedno bolj primanjkuje strokovno 
usposobljenega kadra. Pri organizaciji 
tekmovanja so sodelovale tudi vse tri 
primorske območne zbornice (Izola, 
Koper in Piran), še posebej pa moramo 
poudariti pomoč OOZ Izola. Zraven 
prispevka celotnega upravnega odbora 
te zbornice sta še posebej aktivno sode
lovala Ivan Paliska, predsednik in Tanja 
Žlogar, sekretarka OOZ Izola.

Brez sponzorjev ne gre
Humanitarno-tekmovalno akcijo so tudi 
letos s finančnimi prispevki in materi
alom ter orodjem podprli številni spon
zorji, vrednost materiala in dela tekmo
valcev v akciji je ocenjena na 35.000 
evrov. Nives Rener, poslovna direktorica 
Splošne bolnišnice Izola, se je Območni 
obrtni zbornici Ptuj in vsem sponzorjem 
ter slikopleskarjem, ki so v akciji sode
lovali, iskreno zahvalila za njihov trud 
in donatorski prispevek. Tovrstne akcije 
in donacije so namreč edini način, da v

bolnišnici lahko zagotavljajo visoko ka
kovost zdravniških storitev in kvaliteto 
bivanja. V sklopu zaključne prireditve 
slikopleskarskega tekmovanja je Lions 
klub Ankaran-Istra podaril pediatrične
mu oddelku bolnišnice 2.000 evrov za 
nakup ultrazvoka.
Zaključka tekmovanja in humanitarne 
akcije v Izoli se je, poleg Franca Vese
la, predsednika OKK OZS in Vladimir
ja Janžekoviča, predsednika OOZ Ptuj 
udeležil tudi dr. Tomislava Klokočovni
ka, župan občine Izola. V svojem nago
voru udeležencem je poudaril njihovo 
humanost in se jim zahvalil za veliko 
donacijo, ki bo prispevala h kakovo
sti bivanja v bolnišnici. Zato je Občina 
Izola z veseljem sprejela ponujeno roko 
organizatorjev iz OOZ Ptuj in tudi sama 
aktivno sodelovala pri organizaciji te
kmovanja, svoj prispevek humanitarni 
akciji pa je dodala tudi Srednja gostin
ska in turistična šola Izola, kjer se je od
vijala zaključna prireditev tekmovanja. 
Prvo mesto in največ točk od dveh 
strokovnih sodniških ekip-mojstrov 
slikopleskarjev, ki jih je delegirala OZ 
Slovenije, je dosegla ekipa Samo Gra- 
bušnik s.p. iz Maribora, v sestavi Samo 
Grabušnik in Gregor Skrbiš. Zmagoval
ni ekipi je pripadel tudi veliki prehodni 
pokal. Drugo mesto je osvojila ekipa 
Borut Ajster s.p. iz Ljubljana, ki sta jo 
sestavljala Lea Gostimirovič in Borut Aj
ster. Pokal za tretje mesto pa je odšel 
v Celje z ekipo Niko Zagoričnik s.p., v 
sestavi Niko Lupič in Cveto Močič.
Boris Repič

Kadrovski premiki
V izolski občini se vsake toliko zgo
di kakšen kadrovski premik. Eni se 
zgodijo bolj v jezi, drugi pa skoraj 
sporazumno. V Mandraču smo 
že pisali o napovedanem prihodu 
dveh svetovalk župana, manj pa je 
znanega o odhodu dolgoletnega vo
dje kabineta bivše županje, Danila 
Markočiča, ki je v letos magistriral 
in dobil novo delovno mesto v ho
telskem podjetju Belvedere. Seveda 
je ob odhodu pripravil zakusko za 
zdaj že nekdanje sodelavce, ki so 
mu ob odhodu podarili tudi umet
niško sliko.

Voda je življenje - varujmo jo!
V družbi Rižanski vodovod Koper zače
njamo z novo družbeno odgovorno ak
cijo vseh obalnih osnovnih šol, Voda je 
življenje - varujmo jo!
Za otroke obalnih osnovnih šol smo 
pripravili prijazno knjižico o poti vode 
od izvira Rižane do kozarca pitne vode. 
Najmlajše na zanimiv način po knjižici 
vodi prikupna kapljica Kapko - maskota 
Rižanskega vodovoda Koper in hkrati 
največji prijatelj in varuh voda.
Otroke želimo spodbuditi k razmišljanju 
o najpomembnejšem elementu - vodi - 
pa tudi o tem, kako jo pridobivamo. Že 
leta se namreč trudimo, da tako odrasle 
kot otroke opozarjamo na problem one
snaževanja pitne vode, predvsem pa si 
želimo obojim privzgojiti skrb za varo
vanje okolja in s tem podtalnice. 
Organiziramo tudi nagradno igro vseh 
obalnih osnovnih šol. Otroke smo po
zvali, da ustvarjajo Kapka. Več o na
gradni igri si lahko ogledate na spletni 
strani Rižanskega vodovoda Koper.

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

Odgovorni urednik: Drago Mislej
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika@ mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

Peti Istrabenzov UP je Mitja Herga
Koper, 30. november 2007 - Letos je hol- 
dinška družba Istrabenz izpeljala že jubi
lejni peti natečaj Istrabenz Up, s katerim 
išče mlade in ambiciozne strokovnjake z 
deficitarnih področij, ki jih Istrabenz po
trebuje znotraj svojega sistema. Tokrat 
smo iskali mladega strokovnjaka med vi
narji in vinogradniki. Natečajno komisi
jo je letos prepričal Mitja Herga, 26-letni 
študent Biotehniške fakultete, ki prejme 
nagrado v obliki šolanja doma in v tujini, 
v višini 42.000 evrov, kasneje pa se bo za
poslil v podjetju Vinakoper. »V Istrabenzu 
verjamemo, da so ljudje gonilo razvoja 
podjetja, zato našim ljudem omogočamo 
osebnostni in poklicni razvoj. Prepričan 
sem, da bo podjetju Vinakoper in posred
no Istrabenzu v prihodnje v pomoč tudi 
letošnji Istrabenzov UP,« je povedal pred
sednik uprave Istrabenza Igor Bavčar. 
Natečaj Istrabenz Up je poseben javni 
kadrovski natečaj s katerim Istrabenz štu
dentkam in študentom iz vse Slovenije 
nudi možnost dodatnega izobraževanja 
doma in v tujini ter zaposlitev v eni z Istra
benzom povezanih družb. Letošnji nate
čaj je iskal mlade vinogradnike oziroma 
vinarje in prepričal 19 študentk in študen
tov različnih fakultet, ki so svoje znanje o 
vinu in vinogradništvu in novih trendih na 
tem področju zapisali v nalogi »Ekološka 
pridelava vina danes in novi tržni izziv 
za jutri«, ki je bila obvezen del prijave na 
natečaj.
Na prvem zasedanju je komisija izmed 
vseh prispelih prijav izbrala osem fina
listov, ki so bili povabljeni v kadrovsko 
službo na izdelavo osebnostnega profila, 
nato pa še na pogovor s komisijo. Drugo 
zasedanje komisije je bilo namenjeno 
osebnemu spoznavanju finalistov, ki so v 
polurnem pogovoru odgovarjali na vpra
šanja članov komisije, izkazati pa so se 
morali tudi s poznavanjem in predstavitvi
jo različnih sort in različnih vin. »
Mitja Herga, študent 4. letnika na Bioteh
niški fakulteti, smer živilska tehnologija, 
je že vse svoje življenje povezan z vino
gradništvom in vinarstvom, saj izhaja iz 
vinogradniško usmerjene kmetije. V prete
klih letih je na področju predelave grozdja 
prejel tudi kar nekaj nagrad za svoja vina, 
nazadnje na sejmu Vino Slovenija v Gor
nji Radgoni, kjer je prejel kar dve zlati in 
sedem srebrnih medalj. Vinu bo posvetil 
tudi svoje diplomsko delo, ki bo povezano 
z interesi družbe Vinakoper.
Zmagovalec bo lahko izbiral med različ
nimi izobraževalnimi ustanovami doma 
in v tujini, kjer bo nabiral novo znanje s 
področja vinogradništva in vinarstva. V 
razpisu so bile vzorčno navedene izobra
ževalne ustanove, kot so: Université Vic- 
tor-Segalen, Bordeaux 2 (http://www.u- 
bordeaux2.fr/index.jsp), UC Davis, Uni
versity of California (www.ucdavis.edu), 
VINTAGE International Master of Science 
(www.vintagemaster.com). Predstavniki 
Istrabenza, družbe Vinakoper in zmago
valec pa bodo določili najprimernejšo.
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Seja občinskega sveta

Izolske občinske svetnike čakata 
še dve zahtevni izredni seji
Izolski občinski svetniki so se v četrtek 29. novembra, sešli na 10. redni seji občinskega sveta in obravnavali dokaj 
obsežen dnevni red, posebej zanimive pa so bile tiste točke, ki so imele naziv informacija, saj seje prav pri obravnavi le 
teh najbolj zapletalo. Dokončno se je zapletlo pri informaciji o terapevtski skupnosti Drevo življenja.

Igle so vsepovsod
Ta posnetek je v uredništvo prinesel 
eden od bralcev, posnel pa ga je v 
neposredni bližini izolskega vrtca v 
ulici Oktobrske revolucije oziroma 
ob novem gradbišču pri Alcatrazu. 
Povedal je, da je takorekoč na cesti 
našel tri igle, ki so nedvomno služi
le znanemu namenu. Nekaj več luči 
tam res ne bi škodilo.

Pismo Miklavžu
Otroci, ki obiskujejo verouk so v župnišču pripravili igrico Pismo Miklavžu, 
ki so jo zaigrali sinoči, potem pa je vse skupaj obiskal še Miklavž osebno. 
Posnetek je nastal na generalki, zato Miklavža še ni bilo tam.

Izolski občinski svetniki so v četrtek 
imeli o čem razpravljati in odločati, 
videlo pa se je, da dogovarjanje med 
strankama UN in SD ne prinaša prav 
posebej zanesljivega odločanja, saj so 
svetniki večinoma glasovali nasprotno 
in tako se kar pri nekaj točkah ni točno 
vedelo, kako se bo izšlo glasovanje o 
predlogih.

Dokaj hitro so svetniki podprli pred
log obvezne razlage odloka o tem 
kakšne stavbe lahko gradijo na ob
močju Malije. Urbanistični red na
mreč govori o maksimalnih dimen
zijah objektov in tudi o razmerju 
stranic, kar naj bi zagotovilo stavbe 
podaljšane pravokotne oblike. To pa 
seveda omejuje raznovrstnost grad
nje in svetniki so ohranili predvsem 
razmerje stranic, velikosti pa niso 
omejevali, razen maksimalne. Težje 
je bilo ob obvezni razlagi odloka za 
področje Ikor-ja v industrijski coni, 
kjer podjetje iz Portoroža želi del 
skladišče hale spremeniti v poslovni 
prostor in za to potrebuje več etaž. 
Kar nekaj svetnikov je opozarjalo 
na to, da se na ta način spreminja 
namembnost posameznih objektov, 
na koncu pa so z minimalno večino 
le omogočili takšno gradnjo.
Statut je razjezil poslanko 
Terapevtska skupnost že delujeVe- 
liko predhodnega usklajevanja je

bilo v zvezi s predvideno dodelitvi
jo stavbne pravice za gradnjo dru
žinskega hotela namesto stavbnega 
kompleksa na Velikem trgu. Občin
ska uprava je pripravila predlog, ki 
mu je nasprotovala svetniška skupi
na SD in še posebej poslanka Breda 
Pečan, ki je za tisti kare načrtovala 
gradnjo neprofitnih stanovanj. Toda 
kot vse kaže niti med svojimi tradi
cionalnimi zavezniki ni imela veliko 
podpore, tako da je predlog župana 
dobil gladko podporo. Podobno se 
je dogajalo tudi v zvezi z obravna
vano informacijo o gradnji terapev
tske skupnosti Drevo življenja, kjer 
je občina predlagala da, glede na 
vložena sredstva pridobi ustrezen 
lastniški delež. Kolikšen je bodo še 
izračunali, gotovo pa bistveno višji

Dovolilnice za ribolov v letu 2008
MRK Menola Izola obvešča svoje člane, da sprejemajo vplačila za ribiške 
dovolilnice in članarino za leto 2008 v znesku 83,45 Eur.
Vplačila sprejemata Marino Kralj (Fish market Izola) in Jožko Pegan (Fish 
market Koper).
Pohitite z vplačili tako da bodo dovolilnice na voljo že v januarju mesecu. 
MRK Menola Izola

Kovačeva kobila je bosa
Izolska občina je postavila v mandraču 
velik drog in nanj obesila žaromete, ki 
osvetljujejo mandrač. Toda, postavljanje 
ni bilo tako preprosto, saj izvajalci niso 
dobili dovoljenja občine za prevoz dro
ga do mandrača in tako so morali najeti 
delavce, ki so ga tja odnesli na rokah.

od tistega, ki ga priznavajo uprav
ljalni terapevtske skupnosti, ki men
da deluje že več kot leto dni, čeprav 
nima nekaterih zelo pomembnih 
soglasij, kotje naprimer uporabno 
dovoljenje. Še posebej pa je razpra
vo razgibala informacija, da je nek
danja županja ena od treh ustanovi
teljev tega društva, ki mu je občina, 
v času njenega županovanja, na 
tak ali drugačen način, namenila 
približno 430 tisoč eurov proračun
skega denarja. Na koncu so svetni
ki sprejeli sklep, da bodo tej temi 
namenili posebno, izredno sejo 
občinskega sveta, še prej pa bodo 
morali dokončati prekinjeno sejo o 
odgovornosti za zaplete pri gradnji 
neprofitnega bloka v Livadah.

Zupan pričakuje opravičilo
Iz pisarne županstva izolske občine 
so novinarjem posredovali nasled
nje zanimivo sporočilo: V imenu 
občine Izola postavljam občinske
mu svetniku g. Alekseju Skoku iz 
vrst SD, ki je v izjavi za revijo MAG 
z dne 28. 11. 2007 povedal svojo 
oceno dosedanjega dela župana, dr. 
Tomislava Klokočovnika, in sicer: 
“Po skoraj letu dni ni vidnih rezulta
tov. Nasprotno, v Izoli se ni kaj dosti 
spremenilo. Tudi v predlogu prora
čuna za leto 2008 ni videti, da bo kaj 
dosti sprememb. Očitno bo zimsko 
spanje trajalo štiri leta" . 
g. Skoku postavljamo naslednji 
vprašanji, in sicer:
1. Kje ste pridobili informacije o 
vsebini predloga proračuna občine 
Izola za leto 2008, glede na to, da 
vpogleda v dokončno verzijo prora
čuna ni imel še nihče, razen tistih, 
ki so sodelovali pri njegovem nasta
janju oziroma usklajevanju?
2. Ali se nameravate vodstvu občine 
Izola tudi javno opravičiti za izreče
no trditev, ki je neresnična in neu
temeljena?

TINA LENARDIČ, 

urad župana Občine Izola

Cetoranke so 
okraševale krožnike
Članice društva za kulturo, šport in 

razvoj vsi Cetore so 
imela 24.novembra de
lavnico, kjer so si okra
sile novoletne 
krožnike. Čeprav so 
članice trdile, da pač 
tega ne znajo in zmo
rejo so na koncu 
z veseljem pokazale 
svoje izdelke. Vsak je 
bil po svoje enkraten 
in bo krasil praznične 
mize.
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Ni miru med galebi

Poslanka je prepričana, da so ob 
komunalnih privezih župana zavedli
Postavljanje novih plavajočih pomolov za komunalne priveze je obstalo. Socialni demokrati pravijo da zato, 
ker so postavljeni brez dovoljenj aktualna oblast pravi, da bodo vsi zgrajeni v začetku leta. Pravijo tudi, da 
je bivša županja občino zapletla v sodne spore, ki bi jih izgubili, Pečanova trdi, da župan zapravlja priveze.
V ponedeljek je svetniška skupina Social
nih Demokratov, natančneje, Breda Pečan, 
Lucio Gobbo in Marino Domio, sklicala ti
skovno konferenco v zvezi s problematiko 
izolskih komunalnih privezov. Skrbi jih na
mreč obnašanje vodstva Občine Izola pri 
reševanju te problematike, ki se, resnici na 
ljubo, vleče že neverjetno dolgo časa.

V zadnjih nekaj številkah Mandrača 
smo večkrat govorili o tej temi, ki se 
nikakor ne uspe razviti v nekakšen 
“happy ending”, seveda predvsem za 
Izolane, domačine. Tokrat so na sceno 
stopili svetniki SD, sicer zelo pozicijsko 
namerjena opozicija, in v tem primeru 
kar lepo stopili na žulj trenutni izolski 
oblasti. Državna poslanka, svetnica in 
bivša županja Breda Pečan je izrazila 
hudo zaskrbljenost nad politiko vodstva 
izolske Občine nad reševanjem tega 
problema. Razlog za to je seveda name
ravana Marinvestova gradnja in komer
cializacija bodočega pomola B, ter po
stavitev začasnih pomolov na Sončnem 
nabrežju. Breda Pečan je namreč pri 
Agenciji Republike Slovenije za Okolje 
- ARSO, ugotovila, da so bili objekti po
stavljeni brez vodnega soglasja, ob tem 
pa je poudarila tudi dejstvo, da podjetje 
Porting ali podjetje Marinvest, ki je te 
objekte tudi postavilo, nima niti vodne 
pravice na tem delu akvatorija, torej, 
drugače povedano, nima pravice izkor
iščati oziroma posegati v ta del izolske 
obale. Nedovoljeni poseg v izolski akva- 
torji pojasnjuje tudi to, da so se dela kar 
naenkrat ustavila. Predvidenih je na
mreč pet pomolov, postavljena sta dva 
in od teh eden še ni operativen. Breda 
Pečan obžaluje to, da ni imela pri sebi 
nobenih dokumentov ali aktov, saj kot 
preprosto ni imela dostopa do njih, a

kot pravi, se v Izoli dosti govori, in govo
ri se tudi o tem, da je pristojni inšpektor 
prišepnil odgovornim, naj dela ustavijo 
ter najprej dobijo ustrezna dovoljenja. 
Ob tem je gospa Pečan ugotovila tudi, 
da je občinsko vodstvo na Agenciji za 
okolje ustavilo izdajo vodnega dovo
ljenja, za katerega je prejšnja občinska 
oblast zaprosila že leta 2004, saj naj bi 
hoteli na novo zastaviti pogajanja s po
djetjem Porting oziroma Marinvest (ni 
čisto jasno, s katerim). Zakaj naj bi do 
tega prišlo, ji ni čisto jasno, saj je prej
šnji dogovor mnogo bolj ugoden za našo 
občino in krajane. S prejšnjim dogovo
rom bi namreč Občini Izola pripadala 
pravica gradnje in trženja znamenitega 
pomala B (tistega, ki naj bi bil postav
ljen pri hladilnici Delmarja). Pomol naj 
bi bil namenjen komunalnim privezom, 
na njegovi južni strani (tisti, ki gleda na 
Marino) pa bi, potem ko ne bi bilo več 
potrebe po komunalnih privezih, ure
dili komercialne priveze, ki bi jih tržilo 
javno podjetje Komunala Izola, v ime
nu Občine seveda. Po novem pa naj bi 
koncesijo za gradnjo bodočega pomola 
B Občina Izola gladko odstopila družbi 
Porting/Marinvest, in s tem oškodovala 
izolane za 300 komunalnih privezov.

Zakaj bi vodstvo Občine 
hotelo doseči to spre
membo ni čisto jasno, saj 
naj bi bilo vodno dovolje
nje, za katerega je Občina 
zaprostila leta 2004, iz
dano v kratkem. Pečano
va sklepa, da so župana 
verjetno zavedli, vendar 
verjame, da le ne bo rav
nal tako, da bi oškodoval 
lastno občino.
Nekdanji direktor Komu
nale, Marino Domio, pa je 

omenil, da, če bi pred leti njim dovolili 
izpeljati zadevo do konca tako, kot so 
načrtovali, bi Izola danes imela do 1150 
komunalnih privezov in to zelo visoke
ga standarda. Število prošenj za komu
nalne priveze se je namreč eksponenci- 
alno povečalo v zadnjih nekaj letih, in 
je že krepko večje od tistih številk, ki so 
bile aktualne pred časom. Postavitev pe
tih “začasnih” pomolov pa Domio vidi 
le kot način, da bi se omililo reakcijo ve
čine izolanov nad “oddajo” pomola B, saj 
tisti, ki bodo do svojega priveza prišli, se 
bodo mirno umaknili v kot, ostalih bo pa 
manj. A to, pravi, je le začasna rešitev. 
Skratka, poslanska skupina SD je posta
vila nekaj “nerodnih” vprašanj trenutni 
oblasti. Zanima jih predvsem, zakaj so se 
odločili, da se bodo odrekli pravici grad
nje iz izkoriščanja pomola B, ki je bila 
dejansko že “naš”, zakaj predajo konce
sijske pravice za gradnje in trženja tega 
pomola, skrivajo pred občani, in kako to, 
da se vse to dogaja kar mimo Občinskega 
sveta, ki o tem sploh še ni razpravljal. Ob 
tem pa gre še za številne nedovoljene po
sege v prostor, brez ustreznih dovoljenj 
in prostorskih aktov.

Aljoša Mislej

Občina zavrača navedbe SD
Člani svetniške skupine SD so kot naj
večja opozicijska stranka v izolskem 
Občinskemu svetu predstavnikom me
dijev skušali predstaviti svoj pogled in 
dejstva, ki se nanašajo na delovanje 
nekdanje oblasti pri poslovanju ter 
odločanju o komunalnih privezih, ki so 
postali kamen spotike med trenutno in 
bivšo oblastjo.

Zatrdili so namreč, da se sedanje občin
sko vodstvo odpoveduje komunalnim 
privezom ter pravici za vodno dovolje
nje za območje pomola B, kar pomeni 
ureditev le od 200 do 250 privezov na 
plavajočih pomolih. Prepričani so tudi, 
da podjetje Porting kot upravitelj izolske 
marine ne more pridobiti gradbenega 
dovoljenja, saj Zazidalni načrt Marina 
po spremembi družbenega plana v letu 
2005, ne velja več.

Te informacije in očitki pa žal niso ute
meljeni in resnični, saj se občina ne bo 
nikakor odpovedala ne pomolu B ne 
vlogi za vodno dovoljenje in niti ka
snejši ureditvi komunalnih privezov. 
Nove razmere namreč predvidevajo 
gradnjo dodatnih od 200 do 250 komu
nalnih privezov, tako da bo vseh novih 
privezov od 400 do 500. Druga stran 
pomola pa bo ostala v rokah podjetja 
Porting, ki bo pomol zgradil najkasne
je do začetka leta 2009 z 220 novimi 
komercialnimi privezi namenjenimi 
večjim plovilom. Le-ta bo pred tem ob 
izolskem Sončnem nabrežju, najkasne
je do začetka leta 2008, postavil še tri 
plavajoče pomole za komunalne pri
veze in jih nato predal občini, ta pa jav
nemu podjetju Komunala. Vrednost ce
lotne naložbe bo tako znašala 400.000 
evrov.

S podjetjema Marinvest in Porting smo 
sklenili tudi del poravnave sodnih spo
rov, v katere se je zapletla nekdanja 
županja občine Izola, zaradi česar ni 
v obdobju njenega županovanja uredila 
niti enega priveza za občane.
Prav zato je v našem interesu čimprej 
rešiti pretekla nesoglasja, kar bi nam v 
prihodnjem letu omogočilo predvsem 
pridobitev koncesnine, ki jo bo podjetje 
Porting začelo plačevati državi v višini 
40 odstotkov, občini pa preostalih 60 
odstotkov.
Ne nazadnje bo stroka podala končno 
odločitev in nihče drug. Naš cilj pa osta
ja uresničitev zastavljenega načrta, in 
sicer izgraditev tolikšnega števila komu
nalnih privezov, kot jih dejansko občani 
Izole potrebujejo, kar bi v končni fazi 
štelo okoli 700 privezov.

dr. Tomislav Klokočovnik, župan Občine Izola

VPRAŠANJA POBUDE

Kdo bo prenašal signale
Že pred časom sem spraševal kako je s te
lekomunikacijami v naši občini, saj imam 
občutek, da vse le ni tako, kot bi moralo 
biti in da nas nekateri ponudniki nekoliko 
»vlečejo za nos«. V pričakovanju odgovo
ra na vprašanje, ki sem ga postavil na seji 
OS 20. septembra, me je k pisanju pobude 
spodbudila izjava podžupana o vzpostavi
tvi omrežja T-2, ki pa mu (vsaj po meni 
dostopnih podatkih) občinski svetniki ni
smo podelili nikakršne služnosti, ali dru
gega soglasja potrebnega za izvedbo del. 
(»Zurnal24, sreda 14.nov, stran 4«)
Seveda se tudi sam zavzemam za to, da 
bi Izdani imeli čim prej in čim več kva
litetnih ponudnikov in bi jim konkurenca 
omogočila cenejše dostope do storitev. A 
dejstvo je, da moramo občinski svetniki 
najprej zagotoviti enak odnos do vseh, ki 
storitve v Izoli ponujajo, obenem pa zašči
titi interes občanov. Vseh občanov, pri če
mer imam v mislih predvsem podeželje, ki 
ga velikokrat, sploh ko gre za infrastruktu
ro, pozabljamo.
V času prve sestave odbora za okolje in 
prostor smo že govorili o tem, da bomo od 
ponudnikov zahtevali enakopravno in ena
kovredno obravnavo celotne občine, kar 
pomeni, da bodo morali, da bi s »kablom« 
prodrli v mesto, zagotoviti (in podpreti 
tudi z bančno garancijo), da bodo taisti 
»kabel« pripeljali še na podeželje. O tem 
na Občinskem svetu nismo govorili, prej 
omenjena informacija pa kaže na to, da 
T-2 v Izoli že postavlja omrežje.
Z željo po informiranosti vseh svetnikov 
in v smeri kvalitete storitev predlagam 
(dajem pobudo), da strokovne službe za 
naslednjo sejo pripravijo izčrpno informa
cijo o stanju na področju telekomunikacij 
v naši občini, pri čemer naj ne pozabijo na 
»optiko«, RTV, GSM in druge oddajnike ter 
ostala s tem povezana področja.
Le tako bomo svetniki lahko z ustreznim 
znanjem poskrbeli, da podeželje ne bo 
večno pozabljeno in uporabno le za od
dajniške stolpe.

Aleksander Krebelj

Otrok je padel v ribnik
Dne 3.12. ob 18. uri je bila v parku Pietro 
Coppo prednovoletna prireditev za otroke. 
Na in pred pavilijonom so bili cirkusanti, 
otroci pa pred pavilijonom, kolikor je tam 
pač prostora. Ko so nastopajoči izvajali 
točko z ognjem so otroke opozorili naj se 
umaknejo. Ko se je eden od otrok vzvrat
no umikal od pavilijona je zadel ob rob in 
sredi tistega hudega mraza padel v ribnik. 
Seveda smo mu pomagali do doma, da se 
čimprej ogreje in otrese strahu, ob tem pa 
smo poslušali pripombe, da se je na istem 
mestu hudo poškodoval tudi tehnični de
lavec gledališča, ki je zaradi poškodb že 
več kot leto dni na bolniški. Zato moramo 
ugotoviti, da ta prostor res ni primeren za 
prireditve, saj prostora za ogiskovalce pri
manjkuje. Po mojem bi morali odstraniti 
ribnik ali pavilijon, da ne pride do novih 
nesreč z morda še hujšimi posledicami.

Zaskrbljeni starši
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Naše malo mediteransko mesto

Teorija in praksa oživljanja 
mesta se morata srecati
Z nekaj prvimi preprostimi raziskavami in predavanjem o vedenjskih zemljevidih sta Univerza na 
Primorskem in Občina Izola začeli realizirati projekt z imenom Mesto - otok. Gre pravzaprav za 
projektno nalogo, ki jo je sprejela že prejšnja lokalna oblast, sedanja pa jo je poslala na pot.
V sklopu raziskovalnega projekta »Mesto 
otok« - reurbanizacija mestnih jeder, pri
stopi in strategije, katerega vodja je dr. 
Boštjan Bugarič, bodo določili temelje re- 
urbanizacije mestnega jedra Izole.

Projekt je zastavljen v dveh nivojih; v 
prvem teoretičnem sklopu se bodo pre
ko predavanj zasnovala izhodišča reur- 
banizacije za mestno jedro Izole. Stro
kovna študija bo predstavila izsledke za 
dvigovanje nivoja bivanja v mestnem 
jedru Izole. Oblikovali se bodo kon
kretni scenariji za prezentacijo kultur
nih spomenikov na podlagi različnih 
urbanističnih in kulturnih scenarijev. 
Obenem pa se bo v celoten proces po
skušalo vključiti vse akterje zainteresi
rane javnosti.
Predstavitev obravnavane tematike bo 
potekala skozi več javnih predavanj.
V torek, 4. decembra je dr. Barbara 
Goličnik (Urbanistični inštitut v Lju
bljani) predavala na temo VEDENJSKI 
ZEMLJEVIDI “EUR” MOST MED UPO
RABNIKI IN NAČRTOVALCI JAVNIH 
MESTNIH ODPRTIH PROSTOROV. 
Vedenjski zemljevidi so pravzaprav 
zapisi o dogajanju oziroma obnaša
nju ljudi v nekaterih delih mesta, ki so 
odprti za javnost (naprimer parki, trgi, 
obala itd.), takšne raziskave pa naj bi 
pravzaprav pomagale urbanistom in 
krajinarjem pri oblikovanju ali preureja
nju posameznih javnih površin. Še bolj 
konkretno rečeno: S pomočjo vedenj
skega zemljevida, ki ga oblikujejo an
ketiranci in nosilec projekta bi preverili 
koliko ljudi dnevno obišče svetilnik, za 
kakšno starost in spol ljudi gre, ali gre 
za sprehajalce ali kaj drugega, v katerih 
delih parka se najbolj zadržujejo in po
dobno. Na osnovi takšnega vedenjskega 
zemljevida bi urbanisti lahko naredili 
določene posege za izboljšanje kvalitete 
bivanja na tem območju.
Pravzaprav se sama po sebi vsiljuje pri
merjava s podobno raziskovalno nalogo,

Zaključnega dela raziskave iz leta 1978 
se še mnogi spominjajo. Vrsto let je ta 
študija dajala smernice načrtovalcem 
izolskega prostora, potem pa so to funk
cijo prevzeli ambiciozni investitorji in 
gradbeni lobi, ki takšnih študij pač ne 
potrebuje.
V sredo 12. decembra bo v Manziolijevi 
palači ob 18. uri, v sklopu sedanje razi
skave, predaval dr. Matjaž Uršič (FDV), 
Dan pred tem, 11.12. pa bo v Sončni dvo
rani okrogla miza z javno predstavitvijo 
izsledkov delavnice.

V Tartinijevi so skupaj praznovali 
zlato poroko pri Štifaničevih

ki so jo študentje in profesorji izvajali v 
sedemdesetih letih in še danes velja za 
najbolj kompleksen projekt načrtovanja 
postopkov za oživljanje starega dela 
Izole. Žal je tokratna akcija manj ambi
ciozno načrtovana in predvsem cenejša, 
zato ne gre pričakovati takšnega izdelka 
kot ga je dala omenjena naloga izpred 
tridesetih let. Toda, ob upoštevanju, da 
se je občina Izola menda dogovorila s 
profesorjem Janezom Koželjem, sicer 
tudi ljubljanskim podžupanom, da bo s 
študenti Fakultete za arhitekturo, poma
gal pri načrtovanju posegov v območja 
Argoline, ladjedelnice in Delamarisa, la
hko vendarle pričakujemo več strokov
nosti pri urejanju starega mesta. 
Pomembno pa je, da projekt temelji na 
vključevanju javnosti v procese urbane 
transformacije mestnih jeder z upošte
vanjem senzibilizacije in edukacije jav
nosti. Na ta način se lahko pripomore 
k dvigovanju nivoja bivanja v urbanih 
mestnih jedrih, posebej v mestnem je
dru Izole.
Zanimivo je, da je Občina Izola, ob Uni
verzi na Primorskem, nosilec te naloge, 
vendar na prvem od dveh predavanj ni bilo 
niti enega predstavnika občinskih strokov
nih služb ali odbora za okolje in prostor 
pri OS Izola. Prišli so le: direktor giz za 
turizem, Aleksander Frantar, podžupan 
Silvano Sau, ki je za predavanje izvedel 
slučajno in poslanka Breda Pečan.

Kaj montirajo na strehi Droge?
Izolska Droga seveda ni več niti izolska 
niti portroroška ampak je ljubljansko 
podjetje, ki je svoj sedež in vse kar iz 
tega izhaja, preselilo v Ljubljano, nam 
pa so pustili tovarno z vsem kar to pri
naša. Seveda smo lahko zadovoljni, da 
je v Drogi Kolinski, kot se podjetje zdaj 
imenuje, zaposlenih kar nekaj Izolanov, 
vendar se včasih zdi, da je prispevek 
tega podjetja k življenju izolske občine 
vendarle preskromen, saj vsaka tovarna 
vpliva tudi okoljsko in Droga ni izjema. 
Naš bralec pa je pred dnevi fotografiral 
delavce, ki so s pomočjo velikega žerja
va na streho tovarne montirali oddajni
ke. Na izolski upravni enoti nam o tem 
posegu niso mogli nič povedati, saj ta 
dovoljenja zdaj izdaja Ministrstvo, na 
občini tudi niso obveščeni zato čakamo 
na odgovor njihove službe za odnose z 
javnostmi, ki je z informacijo očitno za
mudila, sicer bi bil ta zapis odveč.

V petek, 30. novembra so stanovalci 
Tartinijeve ulice ponovno poskrbeli za 
skupno veselo srečanje. Tokrat so ime
li res dober razlog za prijetno druženje 
in praznovanje. Skupaj so slavili zlato 
poroko svojih sosedov.

Štifanič Marija in Klavdijo sta si po 50.
letih skupnega življenja ponovno oblju
bila, da se »vzameta«. Sosedje so jima 
na dvorišču pripravili čudovit slavolok, 
preko katerega so na dan poroke nape
ljali zlati trak. Tega sta z zlatimi škar
jami prerezala, preden so ju sosedje in 
sorodniki pospremili do glasbene šole. 
Tukaj ju je v poročni dvorani v drugo 
petdesetletje poročil župan Občine Izo
la, dr. Tomislav Klokočovnik.
Petkovo praznovanje se je pričelo po
poldan s postavitvijo slavoloka, dobrim 
domačim narezkom pršuta, pecivom in 
školjkami kot se za stare ribiče spodobi. 
Kdo se ne spominja Klavdija in Marije, 
ki sta leta in leta preživela na morju, 
z barko, mrežami, ribami....in vreme
nom? Nazdravili so si tudi s pristno 
istrsko kapljico - tudi na račun dobrih 
sosedskih odnosov in skupnega dolgo
letnega prijateljstva.
Ob tej priložnosti so jima sosedje izroči
li zlato diplomo in zahvalo celotne Tar
tinijeve ulice za vse lepe skupne trenut
ke in prijaznost prvega soseda.

Pesem ob spremljavi kitare in harmoni
ke jih je spremljala še dolgo v večer in 
malo za šalo, malo zares dejali, da sla
voloka sploh ne bi podirali. To pa zato, 
da se še kdo »od ta mladih naleze«. Pred 
kratkim so namreč v ulici slavili poroko 
mladega para, ki sedaj že veselo ziba 
dojenčka, v kratkem pa se baje nakazu
jeta še dve poroki.....in spet bo razlog
za prijetno ulično srečanje.
Drugače pa se sosedje in stanovalci Tar
tinijeve ulice velikokrat srečujejo na 
svojih dvoriščih, bodisi, ko pometajo, 
zalivajo rože, urejajo svojo okolico, ali 
pa kar tako posedijo, da si nekaj pove
do. In lepo je biti sosed takemu sosedu. 
Vsi skupaj pa želijo Mariji in Klavdiju še 
na mnoga leta! SREČNO!!!

Sosedje in stanovalci iz Tartinijeve ulice
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Decembra ne damo

Miklavž je otrokom v cerkvi 
prinesel tudi gledališko igrico
Miklavž ni bil nikoli posebej glasen dobri mož. V primerjavi z Božičkom in Dedkom Mrazom je bil vedno bolj 
skromen, komaj opazen, morda tudi zato, ker prihaja v dneh, ko nas potrošniška mrzlica še ne zagrabi prav 
zares. V Izoli pa je letos zelo podoben programu prireditev. Skromen in tih.
Še sreča, da so pri DPM domislili današ
njega Miklavževega sejma igrač in otroške 
opreme ter, da so v cerkvi sv. Mavra sinoči 
pripravili otroško igrico in prihod Miklavža.
Tako lahko račemo, da nas ta dobri mož ni 
povsem spregledal, kaj je komu prinesel pa 
itak veste najbolje sami.

Otroci, ki obiskujejo verouk so v cerkvi, 
ob pomoči mentorjev, pripravili otroško 
igrico z naslovom Pismo Miklavžu, ki 
so jo sinoči zaigrali kar lepemu števi
lu otrok, ki pa so seveda najbolj čakali 
Miklavža, ki jih je obiskal in povedal, 
da bodo morali na darila počakati do 
danes. Pridni so seveda dobili dobrote, 
tisti drugi pa premog. “Tudi to ni slabo” 
je pripomnil nekdo od prisotnih.

V Cetorah in na Šaredu so

MIKLAVŽEV BOLŠJI SEJEM IGRAČ IN OTROŠKE OPREME
DANES, V ČETRTEK, 6. DECEMBRA 2007 

OD 16. DO 20. URE 
V PARKU PIETRO COPPO

Igrače in otroško opremo, ki jih ne potrebujete več, lahko na sejmu prodate 
ali jih pridete kupiti. Na voljo so brezplačne stojnice. Če potrebujete svojo 
stojnico, pokličite najkasneje dan prej na tel. št. 041 616 124
Če želite igrače podariti (izkupiček gre za delovanje Društva prijateljev 
mladine Izola) pa pokličite na tel. št. 041 317 956.
Program za popestritev sejma:
- nastop otroškega pevskega zbora glasbene šole Izola
- delavnica za izdelavo punčk
- delavnica za izdelavo čestitk in novoletnih okraskov
- lutkovna animacija (Lutkovno društvo Mari o net. te iz Izole) 
Organizatorji: Občina Izola in Društvo prijateljev mladine Izola

Očitno se stvari lahko dogajajo tudi brez poklicnih organizatorjev in brez velikih proračunskih sredstev.
Tako je Društvo za kulturo, šport in razvoj vasi Cetore v soboto 1. decembra organiziralo že tradicionalno 7 
adventno delavnico, podobno delavnico pa so imeli tudi na Šaredu.

Na Šaredu pa mlajši
Tudi na Šaredu je tamkajšnje Špor
tno in kulturno društvo pripravilo 
delavnico izdelovanja adventnih 
venčkov iz naravnih materialov. 
Njihovih delavnic se udeležujejo 
predvsem mladi in otroci, ki vsako 
leto pokažejo več ustvarjalnosti in 
znanja.
Posebej pa so bili veseli, ko so, če
prav z nekaj težavami, le dosegli, 
da so v nedeljo v cerkvici sv. Jakoba 
tako izdelane adventne venčke tudi 
blagoslovili.
Sicer pa so v delavnici že začeli iz
delovati novoletne okraske, priprav
ljajo pa tudi društveno proslavo, ki 
bo v soboto 15. decembra.

Kot vsako leto so se na naše povabilo od
zvale žene in dekleta od blizu in daleč. V 
delavnici so se nam pridružile članice PGD 
Krkavče, članice PGD Sečovlje, članice TD 
Šmarje, članice folklorne skupine Val, ter 
ostali in sicer iz Čežarjev, Portoroža, Luci
je, Izole, Baredov , Šareda, Malije, Kort, 
Kopra ter članice našega društva.

Zbralo se je 46 udeleženk. Ob prijetnem 
klepetu in obilo dobre volje so si udele
ženke naredile prave pravcate unikatne 
adventne venčke za okrasitev praznične 
mize pa tudi venčke za okrasitev vrat za 
dobrodošlico prazničnim dnem, ki pri
našajo radost in zadovoljstvo.

Društvo priskrbi vse potrebno za 
izdelavo adventnega venčka in sicer 
slamnati venček, zelenje, adventne 
sveče, mašne pa tudi kakšen drugi 
okrasek za venčke. Adventna barva 
je vijoličasta, vendar udeleženke si 
izberejo ponavadi take barve sveč 
in mašnic, da se jim poda po barvi 
božične smrečice.
V nedeljo 2. decembra je bila prva 
adventna nedelja in pri nedeljskem 
kosilu, ko je zbrana vsa družina se 
prižge prva svečka. Tako vsako ne
deljo prižgemo še eno svečko več, 
tako da 23. decembra bomo prižga
li zadnjo to je 4 svečko.

Razstava jaslic v 
Mestni knjižnici
Vabimo vas na razstavo jaslic koprske
ga zbiratelja Janeza Janežiča, ki bo 
v Mestni knjižnici na ogled do svetih 
Treh kraljev leta 2008.

Zbirka obsega več sto starih predmetov, 
ki se navezujejo na ljudski običaj postav
ljanja domačih jaslic ob božičnih prazni
kih. Jaslice so bile pri nas na Slovenskem 
predvsem kotne, kasneje pa tudi namizne. 
Na razstavi so prikazane na karton tiska
ne in barvane jaslice, ki so jih izdelovali v 
tovarni igrač Loton v Ljubljani, jaslice iz 
pobarvane lepenke, ki so jih priložili ča
sopisom, ljudje pa so jih doma izrezali iz 
šablon in postavili na z mahom prekrito 
podlago v kot pod križem ali na predalnik, 
ter kartonske premične večdimenzionalne 
jaslice v barvah.
Figurice za svetopisemske osebe iz bo
žične noči so izdelovali tudi iz keramike, 
porcelana in celuloida. Razstavljene kera
mične figurice so iz začetka 20. stoletja, 
nekatere celo iz 19. stoletja. Med njimi je 
posebno zanimivih 16 beneških keramič
nih figuric, izdelanih zelo natančno in z 
občutkom, ki predstavljajo različna kmeč
ka opravila, obrti in poklice: ribiča, pa
stirja, krušarico, vinarja, peka, kuharico, 
nabiralko dračja... Figurice iz celuloida so 
izdelovali med obema vojnama.
Tu so še mavčne figurice in leseni kalupi 
za odlivanje mavčne mase, pa lesene, roč
no rezljane jaslice iz začetka 19. stoletja. 
Razstavljeni so še kalupi iz mavca in kav
čuka. Poleg različnih oblik hlevčkov, nad 
katerimi bdijo angeli in zvezde repatice in 
kažejo pastirjem pot, so razstavljene tudi 
različne hiške, vodnjaki, mostički...

Dragocene so Lampičeve in Zajčeve jasli
ce. Duhovnik Lampič je bil odličen slikar, 
ki je veliko potoval in v prostem času izde
loval jaslice. Tine Zajc pa je bil kipar, ki se 
je, da bi kaj zaslužil za preživetje, lotil tudi 
oblikovanja jasličnih figuric. Razstavljene 
so še prve žarnice, ki so v 20. stoletju kra
sile jaslice, izdelovali pa so jih v tovarnah 
Osram, Royal in Hasag.
Zbiratelj Janez Janežič rad poudarja vz
gojni in poučni pomen jaslic, pričakova
nje, navdušenje in veselje, ki je takrat vla
dalo v družini in posebno med otroki. Ob 
postavljanju jaslic se je družina še posebej 
povezala, saj so priprave na praznike tra
jale tudi do dva meseca. Otroci so nabirali 
mah, odrasli so ponekod iz lesa ali mavca 
jaslične figurice izdelovali tudi sami. 
Posebej zahtevno in dolgotrajno je bilo 
postavljanje jaslih po cerkvah. Vsi so se 
veselili praznikov tudi zato, ker so vedeli, 
da bo takrat gospodinja spekla boljši kruh 
ali da bo na mizi celo potica. Ob postavlja
nju jaslic so otroci od starejših spoznavali 
svetopisemske zgodbe, veliko so peli in se 
pogovarjali. Ko se spomnimo na svoj dom 
in ure, ko smo staršem pomagali delati ja
slice, smo še danes ponosni in veseli. Del 
tega veselja smo želeli posredovati našim 
bralcem in drugim uporabnikom Mestne 
knjižnice Izola tudi s postavitvijo božične 
razstave.
Špela Pahor
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Likovniki za vzgojiteue

mambh/m: 7

Dražba likovnih del bo morda 
pomagala k preživetju Zvezdic
Tudi letošnja dražba likovnih del za izolske otroke je uspela, izkupiček pa bo gotovo pomagal 
premagovanju najosnovnejših težav v delovanju Društva prijateljev mladine Izola, saj je enostavno 
zmanjkalo denarja za plače zaposlenih. Nedvomno bo treba resneje obravnavati pobudo liste Izolani, 
da se zagotovi redno financiranje nekaterih humanitarnih in kulturnih organizacij.
Že res, da je DPM društvo kot vsa ostala, a
je tudi res, da opravlja posebej pomembno 
nalogo na področju vzgoje in varstva otrok, 
zato je treba omogočiti vsaj minimalno so
cialno varnost tam zaposlenih. Če je soditi 
po udeležbi občinskih svetnikov in občin
skih delavcev na četrtkovi dražbi, potem se 
bo treba za kaj takega še zelo boriti.

Res je dražba potekala istega dne kot je 
bila seja občinskega sveta, vendar na sami 
seji ni bilo čutiti kakšne posebne želje po 
čimprejšnjem zaključku in odhodu na 
dražbo. Tako je od udeležencev seje prišla 
le poslanka Breda Pečan, ki je tudi kupila 
dve sliki, po koncu pa je prišel še svetnik 
Liste Izolani, Slavko Samotorčan, ki je 
tudi predlagatelj omenjene pobude o dru
gačnem financiranju nekaterih društev.
Se dobro, da so prišli resni kupci, ki so ku
pili takorekoč vsa dražbena dela, tudi ti
sta, ki morda niso imela posebne umetniš
ke vrednosti, a so imela pravi humanitarni 
naboj. Organizatorji dražbe pa so dan 
kasneje, ko so naredili dokončni obračun 
akcije, pripravili naslednji zapis:
Minila je še ena humanitarna dražba “Naši 
umetniki za otroke”, tokrat že sedma po 
vrsti. Prodali smo vseh 24 del, ter zbrali 
skupaj 5650 EUR, ki bodo namenjeni de
lovanju Društva prijateljev mladine Izola 
v prihodnjem letu. Naj dražja je bila tokrat 
slika Dušana Fabiča, ki se je prodala za 
1090 EUR, največji poskok v ceni pa je do
živela slika Marjana Motoha, ki je iz 100 
EUR izklicne cene prišla na 300 EUR, ter 
seveda slika, ki so jo narisali otroci “Zve
zdic”, ki je z 1 EUR izklicne cene prišla 
na 100 EUR.

Predsednica Društva prijateljev mladine 
Izola, Ana Jamnik in redni sodelavec 
Mandrača, Darjan Gorela, sta vodila 
dražbo in dobro opravila svoj posel, saj 
sta prodala takorekoč vsa dela, ki so bila 
pripravljena za dražbo.
Levo je slika z naslovom Oljka, ki jo je 
kupil predsednik stranke Oljka, Viktor 
Markežič, ki je bil tudi sicer eden aktiv
nejših dražiteljev.
Spodaj levo pa je Vlado Jeremič s svojo 
skupino Reševalci, ki je zaključil uradne 
glasbene točke, neuradne so se namreč 
zavlekle pozno v noč.

Iskreno se zahvaljujemo vsem avtorjem, 
ki so darovali svoja dela, in sicer: Marjan 
Novak - Slunjski, Dušan Fabič, Ivan Stojan 
Rutar, Aljoša Križ, Mira Puhar, Dragana 
Dada Čurin, Zdenka Petek, Marica Štefan
čič, Sonja Peroci, Vojko Gašperut, Tatjana 
Mihalič, Milenka Arsenov, Nevina Pečarič, 
Zorko Dežjot, Sonja Povhe, Milan Obrado- 
vič Karp, Marjan Motoh, Nevija Falkner 
Perič, Miha Motoh, Snežiča Krajnc, Marija 
Pianetzky Godina, Barbara Bračanov, Ur
ška Milač ter seveda vsi otroci, ki so ustva
rili čudovito sliko “Presenečenje”. 
Zahvaljujemo se tudi voditeljema dražbe, 
Ani Jamnik in Darjanu Goreli, ter vsem 
nastopajočim, Dragu Misleju Mefu, Vla
du Jeremiču s skupino, Vladki Gojak in 
Claudiu Chiccu, in Elvisu Šahbasu, ter 
seveda vsem sponzorjem, ki so prireditev 
omogočili: Občina Izola, Art foto Izo
la, SGTŠ Izola, Shoto klub, Vinska klet 
Žaro, Manzioli Wine bar in Italijanska 
samoupravna skupnost Izola, ne smemo 
pa pozabiti tudi vseh, ki so dela dražili ter 

kupili, med njimi nekateri 
kupci, ki so nam zvesti že 
vseh sedem let in s svojim 
nakupom bistveno prispe
vajo h kvaliteti delovanja 
društva.
Upamo, da se vidimo zopet 
čez eno leto, v vsaj tako ve
likem številu in z vsaj toliko 
dobre volje!

Tavžljevi rajski vrtovi 
v prenovljenem KT1

V zadregi kam po darilo?
V Reviti smo pripravili DARILNE BONE.
Z njim bodo vaši dragi pri nas lahko izbrali karkoli za dobro 
počutje in zdravo življenje: morda zares udobno obutev, popol
noma avtomatski merilnik krvnega tlaka, vzglavnik, da se bodo 
zbujali zares spočiti, morda protibolečinski stimulator ali nara
vno kozmetiko ali pa morda perilo moči za več življenjske 
energije.
Ne morete zgrešiti - preprosto in dobro boste rešili zadrego, kaj 
podariti.

Revitini darilni boni so na voljo v različnih vrednostih.

»Multimedijski« prostor KT1 odpira 
vrata tudi umetnosti in debatnim ve
čerom. Pred nekaj dnevi so tako odprli 
razstavo slik priznanega obalnega 
umetnika Teodora Tavžlja, ki bodo na 
ogled še ves december.

Tavželj je vsestranski ustvarjalec. Ta za
nimivi slikar, arhitekt in likovni mentor 
se je rodil na prestopni dan, pred 46 leti 
in na likovnem področju deluje že več 
kot dvajset let. V tem času je pripravil 
preko štirideset razstav in prejel števil
ne nagrade, med katerimi so najvidnej
še tiste iz mednarodnih Ex-tempor (4 
prve nagrade, 3 velike, 2 drugi, 7 odku
pnih in ostale). Zadnja leta se posveča 
predvsem projektom s področja javne 
umetnosti (»Public art«) - Izolani se 
ga spomnijo posebno po zanimivih li
kovnih instalacijah v javnem okolju, ki 
so jih po vsem mestu postavljali člani 
ljubiteljskega likovnega društva LIK iz 
Izole v obdobju, ko je bil Teodor Tavželj 
njihov mentor.
Otvoritev razstave Tavžljevih slik je le 
eden v dolgi vrsti tematskih večerov, ki 
jih bo KT1 pripravljal z namenom, da bi 
domačine (pa ne le te) združeval v spro
ščenem pogovoru. Tokrat je bilo govora 
o življenjskih lepotah in vrednotah, ki

jih gostujoči umetnik v podobi cvetov 
predstavlja na velikih platnih iz starej
šega cikla z naslovom »Rajski vrtovi«. V 
razstavljenih delih se slikar poigrava z 
idejo, kako ustvariti svoj miselni ali real
ni Rajski vrt, saj se na slikah iz abstrak
tnih energijskih polj oblikujejo duhovni 
gaji kontemplacije, ki opazovalca vabijo 
k razmisleku: katere vrednote v svojem 
življenju želi vzgajati, negovati in varo
vati - vprašanje, ki postane še posebej 
aktualno ob koncu leta.
Druženje ob umetnosti in pogovoru je 
vrednota, ki jo želi promovirati »multi
medijski« prostor KT1. Prostor na Kri
stanovem trgu v Izoli, ki ga je Občina 
Izola namenila vsestranskemu umetniš
kemu utripu, razpolaga s spletno kavar
no z računalniki in dvignjeno nišo, zato 
lahko ob razstavah gosti tudi intimnejše 
gledališke dogodke, debatne, pesniške, 
potopisne večere, video projekcije, pa 
še marsikaj. Ponedeljkovi večeri so na
menjeni predvsem druženju likovnikov 
(seveda so dobrodošli tudi ostali), in
formacije o dogodkih pa so na voljo še 
v sosednji Galeriji Alga. KT1 torej vabi 
različne generacije in interesne skupi
ne, da jih obiščejo ter sprejmejo izziv 
druženja z dodano vrednostjo.

Jana Kandare
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Z njimi se je vse začelo
Kickboxing

Smajloviču še en bron na SP
Zgodovinsko univerzitetno mesto Coimbra, 
na Portugalskem je bilo, po Beogradu, kjer je 
bil prvi del članskega svetovnega prvenstva v 
kickboxingu, v dneh od 28.11. do 02.12.2007 
prizorišče drugega dela SP in sicer za disci
pline semi in full contact, forme ter aerokic- 
kboxing. Po podatkih, katere je posredovala 
Portugalska kickboxing organizacija je sode
lovalo nekaj čez 600 borcev iz 43 držav, iz 
vseh 5 kontinentov. Med njimi je bila prisotna 
tudi Slovenija, katero je zastopala Kickboxing 
zveza Slovenije, s svojolS člansko reprezen
tanco.
Slovenski borci so tudi tokrat pokazali, da nič 
ne zaostajajo za svetovno elito, saj so v dis
ciplini semi contact osvojili kar dve bronasti 
medalji. V kategoriji do 63 kg jo je osvojil Kle
men JUVAN, sicer član kluba Pondokwan Za
gorje v kategoriji nad 94 kg pa se je z bronom 
okitil Raniš SMAJLOVIČ, član kluba borilnih 
veščin KiT iz Izole. V prvem kolu ga je žreb 
obšel in je tako napredoval v drugo kolo, kjer 
se je srečal z madžarskim borcem Tamasom 
KECSKESOM. Rezultat pove vse, zmaga s 16 
proti 6. Naslednji nasprotnik je bil favorizi
ran američan Stephen KEMPF, a tudi tokrat je 
Smajlovič odlično vodil in kontroliral celoten 
potek borbe, ter zmagal z rezultatom 14 proti 
8. V polfinalu sta si za vstop v finalni obračun 
nasproti stala SMAJLOVIČ in Irec HOGAN. Po 
prvi rundi je vodil SMAJLOVIČ, tudi po drugi 
rundi je še vedno vodil z 9 proti 7, v tretja in 
odločilni rundi pa je Ircu uspel velik preobrat 
in je povedel. V želji da čimprej izenači rezul
tat je Smailovič delal preveč napak, kar je Irec 
kaznoval in zanesljivo zmagal. Tako je SMAJ
LOVIČU pripadlo Š.mesto s čimer je bronasti 
medalji v light contactu, iz prvega dela SP, 
dodal novo odličje. Vsekakor je to še en velik 
uspeh, v nizu letošnjih klubskih uspehov »ki- 
tovcev«, SMAJLOVIČ pa je postal eden redkih 
borcev, ki mu je uspelo osvojiti medaljo v 
dveh disciplinah na letošnjem SP.
Kaj pa druga dva Izolana? Andrej VINDIŠ, ki 
je v prvem kolu blesteče premagal ameriškega 
tekmovalca a je bil v drugem kolu zanj uso
den Kanadčan, tako, da se je moral zadovoljiti 
s 5. do S.mestom. Dušam LAMUT je v prvem 
kolu naletel na kasnejšega finalista, ruskega 
tekmovalca, kateremu je po zaključeni 3. run
di moral čestitati za zmago.
Osvojeni medalji slovenskih tekmovalcev ima
ta toliko večjo vrednost, saj poznavalci svetov
nega kickboxinga, se to prvenstvo ocenjujejo 
kot zelo kvalitetno, z zelo močno konkurenco. 
Med prijavljenimi tekmovalci so bili skoraj vsi 
nosilci medalj s preteklega SP in kontinental
nih prvenstev, kot tudi s svetovnih pokalov. 
Kickboxing v olimpijskem komiteju 
Med ostalimi zanimivostmi naj zapišemo, da 
je letošnje svetovno prvenstvo potekalo pod 
drobnogledom predstavnikov generalnega 
združenja športnih federacij GAISF-AGFIS, 
katerega član je tudi svetovna kickboxing zve
za WAKO in mednarodnega olimpijskega ko
miteja MOK-a. Svetovno združenje kickboxing 
organizacij WAKO je že pred časom pričelo z 
aktivnostmi za priznanje kickboxinga s strani 
MOK-a. Trenutno je v svetovno kickboxing or
ganizacijo WAKO včlanjenih 109 držav iz vseh 
petih kontinentov, od tega je 71 nacionalnih 
kickboxing zvez že priznano s strani nacio
nalnih olimpijskih komitejev. V fazi pristopa 
v svetovno kickboxing organizacijo WAKO so 
trenutno Kitajska, ter nekatere afriške, azijske 
in ameriške države, tako da se svet kickboxin
ga neizpodbitno zelo širi.

Futsal

Gorica : Izola 6:1 (3:1)
NOVA GORICA Dvorana v športnem parku, 
gledalcev 300, sodnik - Šivic.
Izola: Janjič, Muminovč, Štajner, Hrvatin 1, 
Mahnič, Nadal, Meš, Komprej, Z. Štampfer, 
Ukošeljac, Deško, Šarkanj. Trener: Miroslav 
Štampfer.
Domači so prvič zaigrali z okrepitvama, saj sta 
se v Novo Gorico vrnila Rok Grželj in Slaven 
Radiškovič. Začetek tekme je minil v premoči 
domačih, ki so zapravili nekaj zrelih priložno
sti. Kazen je prišla kmalu, saj je iz protinapa
da zadel Hrvatin. V nadaljevanju so Goričani 
le kronali premoč. Grželj je najprej zadel iz 
kazenskega strela za izenačenje, zatem pa še 
za vodstvo. Še pred polčasom je Goranovič 
povišal na 3:1. V nadaljevanju so gostitelji ob 
nemočnih Izolanih nadaljevali z uspešno igro 
v polju in nizali zadetke. Izkazali so se Kurtič, 
Goranovič in Mehič.

Rokomet 1. B SRL

Istrabenz plini Izola : KI. Petek 
MB 27:25 (14:13)
Tako kot lani so se tudi tokrat favorizirani 
Mariborčani iz Izole vrnili brez točk. Sprva 
sta bili moštvi povsem izenačeni, nakar so do
mačini popustili, a pred odmorom zopet ujeli 
ritem in si zagotovili minimalno prednost. V 
nadaljevanju so naskok še povečali, vendar 
sredi drugega dela kar deset minut niso zadeli 
ter tako pred koncem izgubili vso prednost. 
Tekmo je odločil Čosič, ki je v zadnjih dveh 
minutah zadel trikrat zapored. Poleg njega (8 
golov) sta največ zadetkov dala Cenčič (6) in 
Kleva (4). BV

Odbojka 2. DOL ženske,

Galeb Grup Robotina : Formis 
Bell 0:3 (23,23,14)
Izolanke še naprej nadaljujejo s povprečnimi 
nastopi v drugoligaškem prvenstvu a vendar
le še ohranjajo položaj blizu sredine lestvice, 
kjer med 11-timi ekipami vodita Aliansa, in 
Kamnik s po 19 točkami, sedma je GG Roboti
na z 11-timi točkami.

Balinanje

Jadran lzola:Lokateks Trata 10:12
Balinarji izolskega Jadrana se dokončno po
slavljajo od prvoligaškega statusa, saj so v 
končnici zasedli zadnje mesto v skupini za 
obstanek, čeprav so prav v tem delu pokaza
li najboljšo igro in tudi nesrečno izgubili par 
točk. Čeprav so bili vseskozi na zadnjem me
stu so se borili do konca in osvojili tudi dve 
zmagi ter dobro namučili tekmece.

Namizni tenis I.SNTL

Iskra Avtoelektrika:Arrigoni 5:2
V 8. krogu so igralke Arrigonija igrale v gosteh 
pri lanskih državnih prvakinjah iz Vrtojbe. 
Kljub temu, da je bila domača ekipa favorit, 
se Izolanke niso predale in so odigrale dokaj 
enakovreden dvoboj. Pri Arrigoniju je po do
lgem času zelo dobro odigrala Kristin Fatorič, 
ki je zmagala dve tekmi. V daleč najbolj kva
litetni tekmi dvoboja pa je vodila proti Kitajki 
Jang Ting v odločilnem petem setu 9:7, nato 
pa izgubila 9:11. To je bila do sedaj nedvomno 
njena najboljša tekma, ki jo je odigrala. V eki
pi sta nastopili še Alenka Ačimovič in Maja 
Grizelj.
V soboto so mladi tekmovalci in tekmovalke 
Arrigonija nastopili na mednarodnem turnirju

P0QLED S STRANI
piše:

Žarko Kovačič

Izolski rokomet je s prijetno zabavo proslavil 
prvih petdeset let delovanja. Bilo je lepo in 
tiste male napake bodo, vsaj upam, popravile 
nove moči. Dobro podlago za veselje in dobro 
voljo je že v petek pripravila moška ekipa, ko 
je premagala Mariborčane. Ekipa je le doka
zala, da če hoče, stvari tudi izpelje. Priznati 
pa jim je treba, da so končno odigrali »pravo« 
tekmo. Gostom tudi letos ni uspelo in tako so 
jim naši še dodatno priprli vrata A lige. 
Pričeli so sicer bolje gostje, domačim jih je 
uspelo ujeti šele v 25. minuti (11:11). Do 
konca polčasa pa so Izdani tudi povedli. 
Nadaljevanje je bilo belo, domači so morali 
že pred tekmo zamenjati drese, predvsem po 
zaslugi dobre obrambe. Hitri napadi so pri
nesli prednost 19:15, sledilo pa je črnih deset 
minut in Štajerci so resno zapretili (23:23). 
Zadnje minute tekme pa so pripadle Čosiču, 
ki je dosegel zadnje tri odločilne gole. Gostje 
so se med tekmo obnašali primerno svoji 
»blagajni« in bili zato tudi nagrajeni.
V Sežani pa je bil odigran derbi med Sežanci 
in Ajdovci. Zmagali so domačini, predvsem

AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/46-31-060 
GSM: 031/467-792 

www.bajc.si

v Umagu. V svojih kategorijah so dosegli, kar 
nekaj dobrih uvrstitev med štiri najboljše.
Pri dečkih do 10 let je zmagal Erik Pavlin, če
trti pa je bil Peter Novel. Pri deklicah je v isti 
kategoriji tretje mesto osvojila Katrin Sterchi. 
Prvo mesto pri dečkih do 12 let je osvojil An
drej Germek. Pri kadetinjah do 15 let je drugo 
mesto osvojila Nika Veber, tretja je bila Vita 
Vatovec, četrta pa Lara Zakrajšek.
V nedeljo je v Logatcu potekal 1. TOP 8 RS za 
mladince in mladinke. Zmagovalka turnirja je 
bila Kristin Fatorič, ki je po več kot letu dni us
pela v odličilni tekmi premagati Manco Fajmut 
iz Fužinarja Interdiskont z rezultatom 3:0. Pr
vič je bila v drugo kvalitetno skupino poklica
na Maja Grizelj, ki je z eno zmago v skupini 
dosegla 7.mesto, ter končno 15.mesto.
Pri mladincih je bil v prvo skupino poklican 
Simon Frank, ki je dosegel končno 4. mesto. 
Z nekoliko športne sreče, bi bil lahko še kakš
no mesto višje, saj je s prvakom Slodejem iz 
Mute in tretjeuvrščenim Škrabanom iz Kerne 
Puconci izgubil tesno 2:3.
Vsi trije so popolnoma upravičili svoj nastop 
na turnirju in s kvalitetnimi igrami bili boljši 
ali enakovredni v tekmah z nasprotniki.

Fešta bila je zelo na glas,
pa da vidim, kaj zdaj pišejo o nas.
Že to mi je v veliko uteho, 
da smo zadevo spravili pod streho.

po zaslugi Izolana Petrinje.Vse je še kako po
membno, namreč v soboto bo v Ajdovščini 
drugi derbi med Ajdovščino in Izolo. Tradici
ja zmag je že nekaj časa na naši strani, ven
dar so pri teh tekmah vedno v zraku »druge 
dimenzije«. Ob vsem pa imam občutek, da so 
se Izolani končno le ujeli in se bodo iz Ajdov
ščine vrnili veseli.
Med A ligaši so Štajerci bili najbolj učinko
viti. Velenjčani so po dobrem drugem pol
času odpravili Gold Club, Celjani pa niso 
dovoli Trebanjcem, da bi se veselili. Našim 
sosedom iz Kopra, pa očitno pohajajo moči. 
Proti nekompletnim Škofjeločanom so ko
maj zmagali. Še vedno pa ostajajo brez točk 
Goričani.Pogled na lestvico ne kaže slabo, 
Koper je drugi, Hrpeljci so tretji. Že v soboto 
pa se lahko vse obrne. Derbi na Kozini med 
kockarji in avtomobilisti, bo dal odgovor, 
kdo bo še lahko sledil Celjanom. Oboji so za
dnja kola nekoliko nedorečeni, toda derbi je 
nekaj posebnega. Ob vsem pa naš rokomet 
ne more brez »malih« problemov. Po klubski 
odpovedi se Kamenici trese tudi selektorski 
stolček. Žal ob zelo nepravem času, pred vra
ti je evropsko prvenstvo.

Novo v KOPRU CHEVROLET
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Košarka Jadranje

Jadranska liga U-10
V soboto, 24. novembra 2007, so se v mali te
lovadnici v Portorožu pomerili naši najmlajši 
igralci, ki pa so igrali »kot veliki«. Z lahkoto 
so ugnali ekipo Portoroža, medtem ko je bil s 
Postojnčani vse do zadnjega hud boj, a so jih 
Izolani le premagali za dve točki razlike.
V soboto, 1. decembra, pa je Izola gostila tri 
ekipe. Prvo tekmo proti Kopru so domačini 
odigrali zelo borbeno. V prvi tretjini (8:6) so 
igrali zelo organiziran, v drugi so se še dobro 
držali (14:15), v tretji pa jim je zmanjkalo 
energije in niso se mogli več kosati proti za 
glavo večjim nasprotnikom iz Kopra (18:22).
V tekmi proti ekipi iz Pivke so izolski najmlajši 
pionirji igrali bolj sproščeno, ker so konstan
tno vodili in na koncu zmagali z 38:18.
Za KK Izola so igrali:Bandelj L, Cerkvenik 
Timi, Čermelj J., Černač M., Franovič M., Hi- 
ršelj M., Komac R„ Mittendorfer Maj, Poberaj 
U„ Vilic.
Tretji krog Jadranske lige bo v Izoli in Postojni 
19. januarja 2008. Vabljeni na ogled tekem! 
(J.M.)

BC Alpe Adria JUNIOR 1996/97
V nedeljo, 2. decembra 2007, so se košarkarski 
pionirji KK Izola pomerili z dvema ekipama, 
domačo iz Stražišča pri Kranju in Novi Gorici. 
Prve tekme so se lotili zelo odločno. Prvi dve 
četrtini so vodili domačini, v tretji pa so izol
ski fantje z dinamično igro, odlično obrambo 
in zagrizenostjo izenačili (34:34). Živčnost 
in nekaj pristranskih odločitev sodnika sta 
pripomogle k temu, da so, za pičla dva koša, 
Stražičani zmagali (47:43).
Proti Novogoričanom pa so Izolani na parketu 
začeli bolj lenobno. Po drugi četrtini so bili v 
vodstvu nasprotniki (16:18), v tretji četrtini pa 
so žoge letele v izolski koš »brez kosti«, tako 
da se je rezultat spreobrnil na 31:21. Na koncu 
pa se je okrnjena in utrujena ekipa KK Izola 
poslovila od zmage za pičlo točko. (35:36) 
Fantje so bili vseeno zadovoljni, saj so pod 
vodstvom novega trenerja Vračka dali vse od 
sebe.
Stražišče : Izola 47:43
StrelciriZOLA: Mittendorferll, Mavrič, Tisni
kar, Sterrchi 5, Babič 2, ČernačlO, MajeričlS. 
Izola : Nova Gorica 35:36 
StrelcklZOLA: Mitendorfer 11, Mavrič, Tisni
kar, Sterrchi, Babič, Černač 9, Majerič 15 
(J. M.)

Priznanja najuspešnejšim 
jadralcem
Sinoči so v restavraciji v Simonovem zalivu 
pripravili prednovoletno srečanje s podelitvijo 
priznanj najuspešnejšim jadralcem za sezono 
2007. Ob tej priložnosti objavljamo izvleček iz 
pogovora s predsednikom Jadralne zveze Slo
venije, Slavkom Žbogarjem, ki je objavljen na 
spletni strani JZS.
Žbogar minulo leto ocenjuje kot zelo uspešno. 
Seveda je pred našo razmeroma skromno četi
co tekmovalcev, skromno le ko se primerjamo 
z večjimi državami ali jadralskimi velesilami, 
vedno še kakšna stopnička na zmagovalnem 
odru, ki bi jo lahko osvojili, včasih pa tudi te 
ni več, ko nanjo stopi kateri iz vrst slovenskih 
jadralcev, kar se je dogajalo tudi letos.
»V minuli sezoni smo dosegli vse načrtovano 
in to prav v vseh razredih. V olimpijskih razre
dih 470 moški ter ženske, finnu in laserju, smo 
opravili mednarodne olimpijske norme. S tem 
smo našim jadralcem odprli pot na OI 2008 v 
vseh štirih načrtovanih razredih. To je bil naš 
prvi cilj. Toliko, da se je bilo bati, da bo za 
maloštevilčno ekipo vrhunskih tekmovalcev, 
kmalu zazijala velika verzel. V zadnjih dveh 
letih pa smo stvari spet postavili na mesto, kar 
pričajo tudi rezultati mladih in mladincev, ki 
so jih dosegali na letošnjih prvenstvih. 
Najvišje je brez dvoma segel Gašper Vinčec s 
tretjim mestom in bronastim odličjem na SP 
v Cascaisu. Vasilij Žbogar je imel letos eno 
najdaljših jadralnih sezon, saj je leto pričel 
na južni polobli potem pa malone prekrižaril 
vse celine. Na vseh prvokategornih regatah je 
bil med prvo deseterico. Obe ženski posadki, 
v razredu 470 ki se še borita za vozovnico na 
OI 2008, sta opravili mednarodno olimpijsko 
normo. Žal je v posadki Dekleva-Paoli/Ma- 
učec, ki se letos lahko pohvali tudi s tretjim 
mestom doseženim v Medembliku (svetovni 
pokal) in dvanajstim na SP, ob koncu sezone 
prišlo do poškodbe, tako da še ni moč točno 
načrtovati zaključka domačih kvalifikacij za 
OI med njima in sestrama Černe, ki sta tudi 
opravili mednarodno normo. Z dokončnim 
izborom ženske posadke počakati do prvo- 
kategorne regate v Medembliku (junij 2008). 
Torej se bosta posadki morali boriti za olimpij
sko vozovnico še na regatah Izola Spring Cup 
(ali pokal Princese Sofije na Palmi), Hyeres ter 
Medemblik. Obe kvalifikaciji, mednarodno in 
domačo, sta opravila Karlo Hmeljak in Mitja 
Nevečni v moškem olimpijskem dvosedu 470, 
medtem ko sta njuna konkurenta Tomaž Čopi 
in Luka Verzel rezultatsko zelo nihala in si za
pravila olimpijsko vozovnico.
“Trenutno se Vinčec, Žbogar, Hmeljak in Ne- 
večny ter sestri Černe pripravljajo na svetovno 
prvenstvo, ki bo januarja v Melbournu. Na 
tem prvenstvu zaradi poškodbe Maučecove, 
Vesna in Klara še ne bosta jadrali. Poleg te
kmovalnih uspehov smo marsikaj pokrenili 
tudi na drugih področjih. Tako smo izpeljali 
tečaj za trenerje, ki je bil dobro obiskan in si 
odslej lahko obetamo še boljše kadre s tre
nersko licenco, ki bodo vzgajali naše jadral
ce. Tudi sodniška organizacija je v minulem 
letu naredila nekaj korakov naprej. Kaže, da 
bo še v tem letu vsaj eden opravil mednarodni 
sodniški izpit. Do sprememb pa je prišlo tudi 
v pisarni JZS, kjer imamo novo sekretarko, ki 
je na zadovoljstvo klubov, hitro prevzela posle 

u in delo zelo dobro opravlja.
I Z Olimpijskim komitejem smo sklenili dogo- 
§ vor o sofinanciranju vseh naših olimpijcev.

50 LET ROKOMETA V IZOLI

Festa je bila prava
Tako v en glas pravijo udeleženci sobotnega 
praznovanja 50 letnice igranja rokometa v 
Izoli. Začelo se je s slavnostno sejo na katero 
so, poleg začetnikov igranja rokometa prišli 
tudi nekdanji in sedanji predsedniki in drugi 
rokometni delavci ter predstavniki občine Izo
la, Centra za kulturo in šport ter Rokometne 
zveze Slovenije, ki so izolskim rokometašem 
predali tudi darilo 
njihove krovne orga
nizacije.
O začetkih rokometa 
v Izoli so na kratko 
govorih nekdanji ak
terji, podžupan Bojan 
Zadel in direktor Cen
tra, Sandi Janev, sta 
rokometašem zažele
la še veliko športnih 
uspehov, o ne ravno 
rožnatem položaju rokometnih klubov pa 
sta govorila Boris Čuk in Vlado Lukežič. Tudi 
nekateri od številnih nagrajencev so povedali 
par dobrih in predvsem optimističnih misli o 
izolskem rokometu, vse skupaj pa sta povezo
vala, donedavna izvrstna rokometašica, Katja 
Višnjevec in Drago Mislej Mef.

Po končani slavnostni seji na kateri so podeli
li številna priznanja in udeležencem razdelili 
priložnostno brošuro o zgodovini izolskega 
rokometa, ki sta jo napisala Žarko Kovačič 
in Boris Čuk, natisnila xxxxxx, za tisk pa pri
pravili v Mandraču, so si udeleženci ogledali 
priložnostno tazstavo fotografij v predverju 
hotelske restavracije.
Potem pa je že bil čas za večerno zabavo, ki je 
bila organizirana po vzoru nekdaj sila popu
larnih rokometnih plesov. Igrah so domači Fa

.......S

raoni, prišli pa so rokometaši in rokometašice 
takorekoč vseh generacij in ker se mnogi niso 
srečali celo od časov igranja rokometa je bilo 
seveda pogovarjanja za en večer celo preveč.

Organizatorji so na 
velikem platnu pred
vajali arhivske fotogra
fije, hotelsko podjetje 
Simonov zaliv pa je 
pripravilo izvrstno 
večerjo in lep ognje
met v počastitev tega 
dogodka. Končalo se 
je seveda z velikansko 
torto, ki so jo razrezali 
začetniki rokometne 
igre v naši občini.

Specialna olimpijada v judu

V soboto je bilo v Izoli judo tekmovanje v sklopu Specialne olimpijade Slovenije. 
Bilo je razburljivo in zmagovalcev ni manjkalo.
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Slavica Nastovski: Medicinska 
sestra je velikokrat kot ventil...
Prejšnji četrtek se je v Mestni knjižnici Izola kot 26. gostja večernih klepetov z »Zanimivimi Izolani« predstavila 
Slavica Nastovski, danes dejavna in prizadevna izolska upokojenka, nekdaj pa skrbna medicinska sestra, ki seje 
predvsem Izolanke, najbolj spominjamo po njeni prijaznosti in rahločutnosti ob obisku dispanzerja za žene.
Vsa njena družina se je v zgodnjih 60-ih iz 
Bjelovarja preselila v Izolo. Takrat je Slavi
ca prvič videla morje. Za razliko od krajev, 
od koder je prišla, je bila Izola zanjo en 
velik kamen. Kamen je bil povsod, pove z 
nekakšno grozo. Tiste jeseni je začela je 
obiskovati 6. razred osnovne šole in se ta
koj spoprijateljila s sošolkami, s katerimi 
se še danes srečuje. Tudi jezikovna bariera 
je bila kmalu premagana.

stvenega doma, za mnoge ženske tiste
ga časa, predstavljala večjo diskretnost. 
Tisti prostori so bili med najsodobnej
šimi tistega časa, a ultrazvoka, brez ka
terega si danes ginekološke ambulante 
sploh ne znamo predstavljati, kljub vse
mu takrat še ni bilo oz. je bil na voljo le 
za res izredne primere, s seboj, za svoje 
preglede, pa ga je prinašal in odnašal 
dr. Sancin iz Milj pri Trstu. V službi v 
ginekološki ambulanti je ostala vse do 
upokojitve, se pravi celih 28 let.

Družina se je ukvarjala z gostinstvom, 
zato zanjo ni bilo počitnic. Pomagala je 
v strežbi, delala je v kuhinji, za točilnim 
pultom. Oče jo je že vpisal na ekonom
sko šolo, ona pa se je že veliko pred tem 
odločila, da bo postala kvalificirana me
dicinska sestra. Medicinska šola je ta
krat še domovala v prostorih samostana 
v Piranu. Njena generacija je bila prva, 
ki se je lahko vpisala na 4-letni srednje
šolski program medicinske nege. Pred 
tem je obstajal le dvoletni program za 
bolničarja. Za Slavico so bila to nepo
zabna leta. Z nasmeškom se spominja, 
kako so dekleta, v uniformi, na kosilo 
odhajala v vrsti po dve skupaj, držeč se 
za roke. Spremljala jih je ravnateljica. In 
čeprav je bila iz Izole, je eno leto živela 
v internatu. Že takrat so jih učili dežura- 
nja, vstajanja ob 5. uri, pripraviti so mo
rali zajtrk za vse. Gojenke te šole niso 
smele nositi nakita, nohti so morali biti 
kratki in niti v sanjah ne manikirani.

Začetki na “intenzivni”
Slavica je v šoli blestela, še najbolj so ji 
bili na kožo pisani strokovni predmeti. 
Po uspešno opravljeni maturi, na kateri 
je malo tudi zatrepetala, je kmalu našla 
svojo prvo zaposlitev na infekcijskem 
oddelku izolske bolnišnice. Tam je osta
la le kratek čas, saj je svojo poklicno pot 
nadaljevala na oddelku za intenzivno 
nego na kirurgiji izolske bolnišnice. 
Svojo veliko predanost temu poklicu in 
vso toplino, ki jo kot medicinska sestra 
potrebuješ pri opravljanju te službe, je 
tam izkazovala dobrih osem let.

Za delo na intenzivnem oddelku po
trebuješ veliko potrpljenja in še večjo 
dušo, se tistih let spominja Slavica, 
kajti neprenehoma moraš človeka, ki 
je se bori za življenje, obračati, masira
ti, preprečevati preležanine, mu lajšati 
dihanje, mu meriti vitalne funkcije ter 
opazovati, ali nastajajo spremembe, 
kar nedvomno zahteva veliko ljubezni, 
hkrati pa takšne vrste delo nosi v sebi 
veliko odgovornost.

Rojevanje ginekološke ambulante
Po osmih letih je sprejela službo v izol
skem Zdravstvenem domu, kjer je bila 
narava dela bistveno drugačna. Pred
vsem je (bilo) neprimerno več admini
strativnega dela, čeprav je bilo in je še 
vedno temeljno poslanstvo tega poklica, 
kjerkoli se izvaja, človeška toplina, ki jo 
izžareva dobra medicinska sestra. Prave 
ginekološke ambulante takrat v Izoli še 
ni bilo. V takratnem izolskem Zdravstve
nem domu preprosto ni bilo prostora, le 
dvakrat tedensko je delovala nekakšna 
ginekološka služba, za kakšne bolj so
fisticirane ženske zadeve pa so se paci
entke morale odpraviti do Pirana. Z na
smeškom Slavica pove, da je delo osebja 
mnogokrat temeljilo na improvizaciji in 
iznajdljivosti, vendar pa je strokovnost 
bila vedno samoumevna.
Čisto prava ginekološka ambulanta, ki ji 
danes pravimo dispanzer za žene, se je 
odprla nekaj let pozneje na dislocirani 
enoti, v Ulici Osvobodilne Fronte, kar 
je bila nedvomno prednost, saj je ravno 
fizična ločenost od preostalega zdrav

Strahu in sramu je vse manj
Tako za mnoge današnje ženske kot za 
ženske izpred 30-ih in več let, je obisk 
ginekologa prav poseben opravek, ki ga 
spremljata tako sram kot zadrega. Ven
dar pa so današnje ženske bolj ozave
ščene, pove prepričljivo Slavica Nastov
ski. So pa zato tudi zahtevnejše. Dej
stvo je, da sta znanje in vedenje tisto, 
kar zmanjšuje strah. Današnja ženska 
se zna samopregledovati in zna bolje 
prisluhniti svojemu telesu. Tudi današ
nje matere so bolj dosledne, morda, 
razmišlja Slavica, je to celo povezano 
s starostjo ženske, za katere se danes 
pač ve, da rojevajo vse starejše. Kar je 
za otroka bolje. Ženska je bolj zrela in 
materinstvo doživlja bolj odgovorno. In 
navsezadnje se je spremenila tudi vloga 
moškega, očeta. Ta je danes prisoten in 
prav je, da je tako.
Ginekološka ambulanta je kraj, kjer se 
srečujeta veselje in žalost. Vesele so žen
ske, ko izvedo, da v njih bije novo življe
nje in bodo kmalu postale mamice, ža
lostne so ženske, ko izvedo za bolezen. 
Slednjim se nemalokrat poruši svet, a je 
na srečo vedno več takšnih, ki si pustijo 
pomagati, ki znajo bolezen sprejeti in 
upoštevajo zdravnikova navodila. Žalo
stne so tudi ženske, ki ne morejo imeti 
otrok. Včasih je bilo takšnim ženskam 
zelo težko. V družinskem krogu niso 
našle razumevanja, le grede besede, če
prav mnogokrat niti ni bilo z njimi nič 
narobe. Mnogim od teh žensk je Slavica 
nudila ramo in prijazno besedo.

Slikarka in prostovoljka
Danes je Slavica Nastovski srečno upo
kojena medicinska sestra. Je mati dveh 
hčera in nonica dvema vnukoma. Je 
tudi slikarka in članica izolskega druš
tva LIK. Njeno lastno prepričanje, ki si 
ga velja zapomniti, je, da greš lahko z 
barvami proti slabi volji. Slavica je tudi 
prostovoljka na Rdečem križu, kjer 
ob sredah meri krvni pritisk in raven 
sladkorja v krvi. Je med dekleti, ki so 
v Izoli ustanovila andragoško društvo 
za 3. življenjsko obdobje imenovano 
Morje, ki bo svoja vrata odprlo januarja 
2008.
Ob zaključku večernega klepeta ji je 
sogovornica, Nataša Benčič, postregla 
s presenečenjem. Navzočim je prebrala 
pismo, spisano posebej za to priložnost, 
ki so ga Slavici Nastovski poslale kole
gice in kolegi iz Društva medicinskih 
sester, babic in zdravstvenih tehnikov 
Koper in jo zares zelo osrečili.
In česa si Slavica želi v prihajajočem 
letu? Ja, zdravja, seveda.

Ksenija Orel

V Mimozi so odkrili hišni grb in praznovali rojstni dan
V stanovanjski skupini Mimoza v Kosovelovi ulici so 29. novembra praznovali 54. rojstni dan 
njihove (po stažu) najstarejše stanovalke, Darje Čelik. Prišli so vsi njeni sostanovalci, skrbni
ki, prijatelji in znanci, bilo je tudi pevsko razposajeno, na vhodu pa so odkrili kamnito ploščo 
z znakom VDC-ja, Tako kot še mnoge v starem mestu, delo Marjana Motoha.

Invalidi in upokojenci se 
bodo zabavali v Delfinu
Društvo invalidov Izola in Društvo 
upokojencev Jagodje Dobrava vabi
ta svoje člane in članice na veselo 
srečanje ob koncu leta 2007. 
Srečanje bo v hotelu Delfin, v sobo
to, 29. decembra z začetkom ob 18. 
uri in 30 minut. Pridružili se bodo 
tudi člani prijateljskega društva in
validov iz Ilirske Bistrice, tako da bo 
res veselo in prijetno.
Prijave sprejemajo v pisarni društva 
invalidov, ulica OF 15, vsako sredo 
od 15. do 17. ure. Cena večerje in 
glasbe je 10 Eur.

Čestitka
Ker smo že vstopili v praznični 
december želim vsem članom in 
članicam Društva invalidov Izola 
in Društva upokojencev Jagodje 
Dobrava ter vsem občankam in ob
čanom Izole, vesele Božične prazni
ke in veliko zdravja v novem letu 
2008.

Predsednik Dl Izola

Zmago Višnjevec

Dobrodelna prireditev 
Cetoranov in Kortežanov
13. in 14. decembra bo v Zadružnem 
domu Korte prireditev na kateri bodo 
zbirali denar za družino Bogataj iz Že
leznikov kjer je mati samohranilka z 
dvema otrokoma in vnukinjo. Mož ji 
je lani umrl, letošnje neurje pa jim je 
uničilo vse bivalne prostore. Denar, ki 
ga zberejo na prireditvi ga odnesemo 
družini v roke brez nobenih posred
nikov. Lansko leto so pomagali dvem 
družinam iz Zavrč in sicer družini Hoh- 
njec in Škrinjar.

Društvo za kulturo, šport in razvoj vasi 
Cetore ter Podružnična šola Korte vabi
ta na dobrodelno prodajno prireditev
»Dedek Mraz prihaja na podeželje«,ki 
bo 13. in 14. decembra 2007 ob 17h v 
Zadružnem domu v Kortah

Prihaja čas, ko otroci pričakujejo darila 
pa tudi odraslim se nasmejejo oči, ko 
pod jelko najdejo darilo zase.
V pripravljenem programom so združili 
moči učenci podružnične šole Korte, 
otroci vrtca Korte, gojenci glasbene 
šole Izola, harmonikaša iz Krkavč , 
pevski zbor folklorne skupine Val iz 
Pirana ter člani društva Cetore. 
Učenci osnovnih šol in otroci vrtcev in 
treh obalnih občin so pripravili pisano 
paleto izdelkov za razstavo pa tudi za 
prodajo. Dobri palčki pa so Dedku Mra
zu napolnili zvrhano košaro dobrot, da 
jih dobri dedek bo razdelil otrokom. 
Božični čas je čas, ko se ljudje počuti
mo veseli, zato poskrbimo, da bodo tudi 
člani družine Bogataj iz Železnikov ve
seli, da tam nekje so še dobri ljudje, ki 
jim ni težko dati tolar ali dva za ljudi v 
stiski.
V petek 14. decembra ob 17h bo na
stopilo KUD GLEDALIŠČE STEPS Izo
la s predstavo »Dogodivščine BIMA 
IN BUMA« v režiji Zvonke Radojevič.
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Kulturniški smerokazi

Četrtek, 6. december 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 GASILCA PRED OLTARJEM - Režija: Dennis Dugan 
Ob 20.30 REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier

Petek, 7. december 2007
Mestna knjižnica Izola - ob 11.00

Vas ob digitalizaciji zbirke igrač, razstavljene v svojih prostorih, vabi na predavanje

IGRAČE ZA VEDNO
Prednovoletni čas je čas nakupovanja igrač. Kaj je dobra igrača? Ali lahko, 
ali znamo, izbrati primerno igračo? Na zastavljena in druga vprašanja bo s 

svojimi dolgoletnimi izkušnjami s področja logoterapie poskušala odgovoriti 
priznana psihologinja Dr. Zdenka Zalokar Divjak.

Kulturni dom Izola - ob 20.00

Miro Gavran VSE O ŽENSKAH, komedija
Gostuje Mestno gl. Ljubljana 

Igrajo : Karin Komljanec, Jette Ostan Ver j up in bernarda Oman 
Tri igralke, vsaka v vlogi petih, vas bodo razvedrile in sprostile po napornem vsakdanjiku. Rezervacija vstopnic 

: galerija Alga 641 84 39 od 10.00 do 12.00 od 17.00 do 19.00
Kino Odeon

Ob 18.30 GASILCA PRED OLTARJEM - Režija: Dennis Dugan 
Ob 20.30 REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier__________

Sobota, 8. december 2007
SHOTO KLUB - ob 20.30 

STAND UP KOMEDIJA SB&B Show

Kino Odeon
Ob 18.30 REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier 
Ob 20.30 GASILCA PRED OLTARJEM - Režija: Dennis Dugan

Nedelja, 9. december 2007

Kino Odeon
Ob 18.30 GASILCA PRED OLTARJEM - Režija: Dennis Dugan 

Ob 20.30 GOLA RESNICA - Where thè Truth Lies. Režija in scenarij: Atom Egovan

Palača Manzioli
slikar DARI0 DELFIN
Drugi del razstave je na ogled 
v Galeriji Insula v Izoli.
Razstava bo na ogled do 14. decembra 2007.

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

Vabi na otvoritev razstave

RISBA V GRAFIKI
ki bo v četrtek,6. decembra 2007ob 19. uri v Pretorski palači v Kopru.
O razstavi bo spregovoril likovni kritik Marko Košan 
Razstava bo na ogled do 5. januarja 2008.

Sončila dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na ogled razstaveamino vas na ogled razst

»BARVE SANJH Zdenke Petek,
v Sončni dvorani, ulica Giordana Bruna 6 v Izoli. ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra ) 
Razstava bo na ogled do 10. decembra vsak ponedeljek, sredo in petek

Ga lorija Alga / Kristanov trg 1

BOŽIČNO-NOVOLETNA PRODAJNA RAZSTAVA

Ga&BdDeiomL=a Regine Lueg
8. 11. 2007- 13. 12. 2007 ^

Galerija Krajcar /
ISTRA V SRCU razstava slik

Ponedeljek, 10. december 2007
Kulturni dom Izola - ob 19.00

Občinska revija pevskih zborov-
Sodelujejo : MPZ Izola, Župnijski pevski zbor Sv. Maver, ŽePZ Sinji galeb 

DU Izola, MePZ “Haliaetum “, Izola. Vstopnine ni.

Kino Odeon
Ob 18.30GASILCA PRED OLTARJEM - Režija: Dennis Dugan 

Ob 20.30 GOLA RESNICA - Where thè Truth Lies. Režija in scenarij: Atom Egovan

Torek, 11. december 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 GASILCA PRED OLTARJEM - Režija: Dennis Dugan 
Ob 20.30 GOLA RESNICA - Where thè Truth Lies, Režija in scenarij: Atom Egovan

Sreda, 12. december 2007
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 

Študijski krožek »Skozi druge kulture spoznavamo sebe«
Vas prisrčno vabi na potopisni večer Popotnice Andreje Rustja,

ki nas bo ob diapozitivih popeljala po Kambodži. Pripovedovala nam bo o deželi, veri, 
kulturi, običajih in vsakdanjem življenju preprostih ljudi. Sledila bo demonstracija 

uporabnosti njihovih izdelkov, kot so posode za palmovo vino, svila, obleke, mreža 
proti komarjem, nakit iz riževe slame, umetniški kipi. Nekoga izmed obiskovalcev 

bomo oblekli v budističnega meniha, za konec pa poskusili pravo kmetsko sladico - v 
riževi moki ocvrte koščke banan. - Veseli bomo, če se nam pridružite tudi Vi!

kavarna hotela Delfin - ob 20.15

POVABILO NA 80. LITERARNI VEČER
Literarni večer bo praznično obarvan, na tematiko »božično pričakovanje nekoč in danes«. Tudi ljubezen 
se bo prepletala skozi celoten večer. Svoja literarna dela in zbornike Brazde s trmuna bodo predstavili 
člani študijskega krožka Beseda slovenske Istre. V programu, ki ga je pripravila mentorica krožka Nadja 
Rojac, bodo sodelovali še Ivan Novak iz Ospa, Marija Koren iz Podgorja, Danila Tuljak- Bandi iz Doline 
pri Trstu, Jerman Marija iz Gradina, Marjetka Popovski iz Izole in pripovedovalec istrskih štorij, Radoslav 
Kostantin- Košte iz Sečovelj. Kot gosta pa bosta sodelovala istrski pesnik Bert Pribac iz Srgašev in upoko
jena učiteljica Viktorija Stremar iz Gračišča. Verjetno pa bo gost večera tudi Edelman Jurinčič, doma iz 
Boršta. Člani bodo pripravili tudi zanimivo razstavo izdelkov, ki jih sami izdelujejo : od vizitk iz suhega 
cvetja, kipcev istrank, predmetov iz lesa in pletenih košaric, okusno medico ter okrašen brin z božičnimi 
okraski iz slanega testa. S prazničnimi pesmimi pa bodo program obogatile pevke ženske pevske skupi
ne Dekleta s Škofij pod vodstvom Marjetke Popovski, ki je tudi organizirala in vodila vseh 80 literarnih 
večerov v hotelu Delfin. Vabljeni !

Kino Odeon
Ob 18.30 GOLA RESNICA - Where thè Truth Lies. Režija in scenarij: Atom Egovan 

Ob 20.30 HALLAM FOE - Hallam Foe Režija: David Mackenzie________

Četrtek, 13. december 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 GOSPOD BROOKS -Režija in scenarij: Bruce A. Evans in Raynold Gideon 
Ob 20.30 HAI,LAM FOE - Hallam Foe Režija: David Mackenzie

KT1
Teodor Tavzelj

M
Rajski vrtovi razstava slik

STUDIO GALERIJA GASSPAR PIRAN
Območna izpostava JSKD Piran in StudioGalerijaGasspar Piran 
7. REGIONALNE LIKOVNE RAZSTAVE PRIMORSKIH LIKOVNIH USTVARJALCEV

“TUDI ČRNA JE BARVA”
Vljudno vabljeni na ogled razstave, ki bo potekala 12.decembra 2007

Galerija Salsa Verde in Studio Zelenko Gramscyeva4-vhod izveiikega trga 1, izoia
Vabimo vas na otvoritev razstave avtorjev: ■ ■

Nina in Karel Zelenko-grafike 
Martin Zelenko-fotografije 
Leonida Bernetič Zelenko - keramika 
Rok Zelenko-slike
v soboto 8.decembra med 16. in 20. uro
urnik: torek, sreda in četrtek od 10.00 do 13.00 / ponedeljek, torek, sreda, petek in sobota od 17.00 do 19.00

I n

Mestna knjižnica Izola - Oddelek za otroke in mladino
vabi otroke od tretjega leta dalje na čisto posebno uro pravljic, ki smo ji dali naslov:

NI ZIME ZA ESKIME.
Popotnica Andreja Rustja nam bo predstavila inuitski način življenja, orodje in 
obleko. Otrokom bo ob slikah pripovedovala o malih Eskimčkih in jim povedala 
inuitsko pravljico. Izvedeli bomo, zakaj se Eskimom reče Inaiti, poskusili bomo 
eskimski kruh, vsak pa bo dobil tudi inuitsko abecedo in zgodbo, zapisano v slo
venščini in inuktitutu.
Čaka nas tudi presenečenje.

Ura pravljic bo v sredo, 12.12. ob 17h v stekleni pravljični sobi 
v Mestni knjižnici Izola. Vabljeni tudi starši.

ter otroke od četrtega leta dalje na pravljično urico, ki bo v
torek, 18.12. 2007 ob 17h.
Zgodbico DVA ZELO STRAŠNA VOLKOVA vam bo pripovedovala pravlji
čarka MILENA JURIŠEVIČ, avtorica, ki bo vodila tudi delavnico izdelovanja 
lutk. Vabljeni otroci in starši!
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Zabava in kultura

Ali bo mlade v Izoli delila 
tudi glasba in zabava?
V petek 7. decembra bo na izolskem občasnem prizorišču na Kampi koncert različnih izolskih glasbenikov. 
Nič posebnega, bi rekli, če napoved koncerta ne bi privedla do izredne seje Mladinskega sveta in napovedi 
o izstopu nekaterih organizacij ter očitnega razhajanja članov zaradi strankarskega predznaka.
Kot smo poročali v prejšnji številki Mandra- 
ča, se je v soboto zgodila izredna seja Mla
dinskega Sveta Izole. Seja je bila sklicana 
na pobudo člana KUD 1981 Sebastiana 
Morata, ki ga je posebej zanimalo, kako 
je prišlo do prijave društva Puding, preko 
MSI, na razpis za organizacijo koncerta 
izolskih glasbenikov s pomočjo proračun
skega denarja namenjenega mladim.

To, kar je to izredno sejo najbolj označeva
lo, pa je bilo kregljivo vzdušje in politično 
obtoževanje. Kje je sploh problem? Društvo 
Puding se je prijavilo na razpis za kar znatno 
količino sredstev z namenom, da organizira
jo koncert, ki bi združil izolske glasbenike 
vseh generacij. In v tem ni nič slabega. Te
žava je le v tem, da društvo ni prijavljeno v 
MSI, se je pa vseeno prijavilo preko le-tega, 
s pomočjo predsednika MSI .Tomaža Dujca. 
Sebastian Morato v temu vidi nelegalno delo
vanje MSI-ja, saj ni bila sklicana nobena seja, 
na kateri bi se o smotrnosti prijave in vple
tenosti MSI-ja pogovarjali. Tudi prav. Toda. 
Ampak. Oziroma.
VVajdovvšna je za vzor 
Pa za trenutek preskočimo probleme in po
vejmo, kako se je prejšnji teden zgodil pod
porni koncert Hiši Mladih v Ajdovščini, na 
katerem so nastopile glasbene skupine vseh

žanrov, vseh političnih in ideoloških prepri
čanj in vse generacij v podporo tej ustanovi. 
Pred približno dvema mesecema je namreč 
ajdovska občina neuradno obvestila številna 
društva in mlade, ki delujejo v stavbi nekda
nje jugoslovanske vojašnice Srečka Kosovela, 
da se bodo morali iz Hiše mladih, kot so jo 
uporabniki poimenovali, izseliti. Univerza 
v Novi Gorici bi stavbo porušila in zgradila 
novo, ki bi ustrezala njihovim potrebam. 
Mladi so se uprli, pokazali javnosti, kaj zares 
počnejo v Hiši, koliko truda in sredstev so 
vložili v obnovitev prostorov ter koliko jim ti 
prostori pravzaprav pomenijo. Potem, ko so 
si občinski svetniki ogledali kaj se sploh do
gaja v hiši mladih in po uspešni predstavitvi 
v središču Ajdovščine, je Hiša mladih vsaj za 
nekaj časa na varnem.

V Izoli pa takšne enotnosti očitno še ni. Lah
ko bi debatirali o tem, če so ta sredstva (go
vori se o 5.000 eur) sploh potrebna za organi
zacijo koncerta lokalnih skupin, ali če Izola 
sploh potrebuje nek dogodek, ki bi “končno 
združil in predstavil” izolske glasbenike, saj 
imamo tam v podbelvederski dolini nek klub, 
ki se s tem ukvarja zadnjih pet let. Lahko bi 
se tudi vprašali, kako se lahko neko društvo 
prjavi preko MSI-ja, čeprav niso njegovi čla
ni, in dobi denar za organizacijo glasbenega 
dogodka, potem, ko v razpisnem gradivu 
jasno in nedvoumno piše, da do razpisanih 
sredstev niso upravičeni kulturni dogodki. 
Pa saj to sploh ni pomembno. Zakaj ne? 
Prvič zato, ker gre za občinski denar in s tem 
ne bi oškodovali MSI-ja ali njegovega delova
nja.

Koncerti kot učne ure sodobne 
svetovne pop in rock glasbe

Kampa - Petek, 7. 12. ob 19.00

IZOLA ODER 2007
Mef in NOB,
Stane Bakan,
Pudding Fields,
Vlado Jeremič in Reševalci, 
Alexia in Karant Orkestra 
Žeži.
moderator: Boštjan Kljun

Drugič zato, ker bi se lahko pritožili tisti mla
di, ki so bili zaradi te prijave na kakršenkoli 
način oškodovani. Vendar takšnih, menda ni, 
saj prijav ni bilo toliko kot so jih pričakovali. 
In tretjič: Mladi bi v takšnem primeru morali 
delovati vsaj vsebinsko enotno. Če v prete
klosti velika večina niti vedela ni, kam je šel 
denar namenjen mladim, potem je nekoliko 
nehigienično zdaj kritizitari javno dodelitev 
denarja nekemu društvu.
Izolska mladinska gibanja so v zadnjih letih 
dobila tako močan politični podton, da mladi 
preprosto več ne zaupajo uradni “mladini”. 
In takšno afnanje, kot smo ga doživelina tej 
seji, tega ne bo spremenilo. Naučimo se kaj 
od Ajdovcev. Mogoče bodo svoj boj z državo 
tudi izgubili. A dvignjenih glav. Nam pa osta
jajo samo cinični nasmeški in v žepu.

Chupa

Mef za izolski RK
Ker je december pač mesec darovanja 
in dobrih misli se je Mef, ki bo eden od 
nastopajočih na petkovem koncertu na 
Kampi, takoj po ponudbi za nastop od
ločil, da bo svoj honorar v celoti name
nil občinski organizaciji Rdečega križa. 
Zato tudi ne želi komentirati zapletov 
ob organizaciji koncerta, saj za dobro
delno potezo pač ni treba iskati nobenih 
pojasnil.

Veseli rokerski december Korte
V petek 7. 12. se bo v Kortah zgo
dil »Veseli december Korte«. Igrali 
bodo Bleeding Fist in Black Wilo- 
ow. Vsi vljudno vabljeni ob 20:30 v 
dvorano Zadružnega doma Korte. 
Vstop bo prost.
Zaskrbljene obiskovalce opozarjajo, 
da žejnih ne bo.

Društvo na Stopničkah Korte

Končal se je še en naporen koncertni 
teden v Shoto klubu. Tokrat smo imeli 
čast gostiti 3 izjemne zasedbe. Najprej 
v četrtek, eksperimentalne folk roc- 
kerje Gowns, nato v ponedeljek post 
indie, karkoli, rockerje Rabim in emo
cionalne elektrocorovce, Jordan.

Gowns so zasedba, ki svoje folk korenine 
poskuša usmeriti v 21. stoletje. Vokalistka 
in kitaristka Erica razpolaga z odličnim 
glasom in predvsem svojevrstno interpre
tacijo, druga kreativna polovica skupine, 
klaviaturist Ezra, pa zelo Xiu-Xiujevsko 
streže svojim hrupnim zvočnim podla
gam. Vse skupaj povezuje še bas-boben 
ritem sekcija, ki pa na trenutke zveni tako 
artistično, da je prav težko zaslediti ritem. 
In kaj so Gowns sploh igrali? Težko je to 
definirati. Zvenelo je kot nekakšna hru
pna pop dekonstrukcija. Komadi so v svoji 
osnovi lepi, res lepi. Prehodi izvrstni. Na 
vso to lepoto pa so Gowns naložili nekaj 
plasti hrupa, efektov in predvsem činel. 
Rezultat tega je začetna zmedenost po
slušalca, ki pa se kaj hitro navadi na ne
navaden slog in požrešno zahteva še več. 
Vsekakor večer vreden kratkega spanca na 
delovni dan.

Koncert za zgodovino kluba
Koncert njujorčanov Rahim in Pariža
nov Jordan pa je zaznamoval kar slab 
obisk. Le peščica poslušalcev se je zbrala 
za koncert, ki je bil napovedan kot naj
bolj zanimiv v tej Shoto jeseni. Začeli so 
nekoliko nepričakovano ravno Rahim in s 
svojim ritmično šizofreničnim pristopom 
do post rocka spravili v ples teh nekaj pri
sotnih (od katerih jih je peščica prevozila 
tudi do 300 km!). Predstavili so nam ko
made z zadnjega, še neizdanega albuma, 
nekaj “starih" hitov z albuma Ideal Lifes 
in zimzeleni One at a Time iz prvega EP- 
ja. Po štiridesetih minutah je prisotna 
navdušena publika zahtevala še, in to tudi 
dobila v obliki komada KlangKlangKlang, 
otvoritvene skladbe iz albuma Ideal Lifes 
in enega njihovih najbolj priljubljenih 
spevov. Koncert je bil vsekakor poseben, 
s člani, ki so se izmenjevali na različnih 
inštrumentih in perkusijah, in nam pred
stavili še drugo plat rock'n’rolla.
Koncert se je nadaljeval s francosko za
sedbo Jordan. Jordan so žanrsko nekoliko 
različni od Rahim-ov. Trio, boben, kitara 
in sintetizator, svoje komade dejansko 
vrže v obraz prisotnim. Tu ni prostora za 
razmišljanje in iskanje detajlov, kot je to

bilo pri Američanih. Jordan se poslužujejo 
kratkih, par minutnih zaurlanih komadov, 
te pa začinijo z ravno pravo mero emocij. 
Poslušalstvo je to kombinacijo sprejelo z 
navdušenjem in skoraj ni pustilo fante z 
odra. Plesalo se je in ploskalo, debatiralo o 
svetovnih problemih in jih, ob kapljici do
mačega, skupno reševalo. Pač, koncertni 
ponedeljek, in ti so načeloma še najlepši. 
Tako je Shoto klub pozdravil in proslavil 
kulturniški 3. december, dan na katere
ga se je rodil France Prešeren in dan ali 
teden, ko se v kulturniških sredinah pov
sod po deželi marsikaj dogaja. Svoj del
ček smo primaknili tudi mi, Shotovci.

• SHOTO KLUB
I NAPOVEDUJE !
• SOBOTA, 8. december (20:30) •
, STAND UP KOMEDIJA

SB&B Show
B&B Show sta Miki in Rane, ki s svoji-

• mi skeči polnita internetne praznine v • 
komediji po slovensko. Če vas karkoli 
zanima, si oglejte njihovo spletno stran

e (http://www.bbshow.si), na kateri ne« 
manjka video posnetkov.
Prispevek: 3 eur



Dicembre 2007 
sbarre su e

CAN sugli imbrattamenti delle tabelle 
bilingui nel comune di Pirano

sbarre giù
Con l'odierna festa di San Nicolò entriamo 
nel periodo dell 'anno più ricco di festività, 
di occasioni di fare e ricevere regali, dì fare 
e farsi fare bilanci, consuntivi, preventivi e 
previsioni. Periodo, quindi, particolarmente 
favorevole per ottimismi e lieti auspici. 
Così, a partire dalla mezzanotte e un mi
nuto del prossimo 21 dicembre, finalmente, 
potremo respirare a pieni polmoni l'aria eu
ropea, alla quale sapevamo di appartenere 
e di essere legittimati a considerarla nostra 
se non ci fosse stato il perìodo dell 'ultimo 
mezzo secolo, quando altre ideologie hanno 
tentato invano di convincerci che eravamo 
qualcosa di diverso, di speciale, addirit
tura di meglio. Anche se bastavano pochi 
minuti e pochi chilometri per convincerci 
che qualcuno stava barando.
Oggi, la situazione è diversa: i nostri pro
blemi, in quanto cittadini europei, possono 
avere un riscontro immediato. Tutti a man
giare la stessa minestra. Compresa quella 
fortemente salata dell'inflazione, dalla 
quale - sembra - non riusciamo a liberarci. 
Mal comune mezzo gaudio affermerebbero 
le statistiche, se fosse vero. La media per 
l’Europa - dicono sempre le statistiche 
- l’anno corrente si concluderà con un 
bilancio negativo del 3 %. La Slovenia, che 
in zona Euro sta muovendo i primi passi e 
si prepara a spedire nel museo della storia 
anche le sbarre ai valichi di frontiera, sta 
per raggiungere addirittura il 6 %>. Secondo 
il governo niente di grave e, comunque, 
dovrebbe rappresentare un fenomeno di 
breve durala causato sostanzialmente dal 
caro-benzina. Secondo Bruxelles, però, il 
problema potrebbe avere cause più profon
de e sarebbero annidate all’interno dello

Con un comunicato stampa diffuso la Presidenza della Comunità autogestita Costiera della 
Nazionalità Italiana esprime seria preoccupazione per gli atti vandalici di imbrattamento delle 
diciture bilingui della segnaletica stradale accaduti in questi giorni a Pirano, ma che in passato 
hanno interessato anche il Comune di Isola e quello della Città di Capodistria.

Se, come riporta certa stampa, 
è opinione che si tratti di casi di 
bullismo - sottolinea il comuni
cato - si chiede a chi di dovere di 
operare ed impegnare tutte le forze 
necessarie per infondere ai giovani 
uno spirito di convivenza e rispetto 
reciproco caratteristico del territorio 
nazionalmente misto. Il comunicato 
conclude con un richiamo alle forze 
dell’ordine affinché si impegnino 
attivamente per giungere all’indi
viduazione dei colpevoli.

Consiglio comunale: alberghi o 
appartamenti a Isola

Alberghi o appartamenti per gli abitanti isolani nella zona più esclusiva di Isola? Questo 
uno dei punti importanti all’o.d.g. del Consiglio Comunale di Isola nella sua seduta odier
na protrattasi per oltre cinque ore. Scontro anche sul ruolo del Comune nella Comunità
Terapeutica di Settore, in periferia di Isola.
Dopo un avvio abbastanza tranquillo con tutta 
una serie di punti riguardanti aggiornamenti 
di legge delle istituzioni scolastiche isolane, 
il dibattito si è acceso sulla proposta inerente 
la concessione del diritto di superficie per 
la costruzione di un albergo a conduzione 
familiare nell’area più esclusiva del centro 
storico. Contraria l’opposizione che avrebbe 
preferito costruire degli alloggi per i cittadini. 
Alla fine, la proposta, presentata dall’ammi
nistrazione comunale guidata dal sindaco 
Tomislav Klokočovnik, è stata approvata a 
maggioranza di voti. Altro punto che ha ac
ceso gli interventi quello sulla partecipazione 
finanziaria e materiale del Comune nella sua 
gestione precedente alla costituzione della

Comunità terapeutica per tossicodipendenti 
di Setore, alla periferia della città. Approvate 
tutta una serie di delibere, compresa quella 
di trattare l’argomento nella sua complessità 
in una prossima seduta straordinaria del 
Consiglio. Nel corso dei lavori, approvata pure 
una commissione chiamata a rivedere l’asse
gnazione degli ormeggi comunali della quale, 
su richiesta dei consiglieri italiani, è entrato a 
far parte anche Claudio Chicco. Sempre su 
proposta dei consiglieri italiani, inoltre, è stata 
avanzata la proposta di studiare e stilare dei 
criteri in base ai quali provvedere alla tutela 
dell’area antica del cimitero isolano, quale 
importante monumento storico, artistico e 
culturale della città.

stesso sistema economico del Paese. Quindi 
difficile da estirpare, senza misure concrete 
e finalizzate.
Per noi, che ci stiamo già rallegrando della 
nuova conquista di Schengen, che cosa 
potrebbe voler dire in parole povere? Che 
mentre stiamo eliminando una sbarra che 
ci consentirà di sentirci ancora più vicini ai 
nostri concittadini europei, dovremmo star 
attenti a non costruirne un ’altra che potreb
be rendere più difficile il poter dire - anche 
a distanza di pochi chilometri-che godiamo 
delle stesse opportunità e delle stesse liber
tà: se non si pone un freno all’inflazione è 
certo che noi guadagneremo di meno e che 
il nostro costo della vita sarà molto più alto. 
E anche questo potrebbe rappresentare un 
notevole limite alla nostra libertà.

Silvano Sau
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SCUOLA SCUOLA SCUOLA SCUOLA
Il numero 4 della pubblicazione L’aquilone, edito dalla Scuola materna, che opera in 
ambito alla Scuola elementare Dante Alighieri è stata premiato a! concorso indetto da 
Unione Italiana e Università popolare di Trieste.
La vivacità dei numerosi disegni dei 
bambini tra i pregi che vi si trovano 
sfogliandolo. La premiazione ha avuto 
luogo lunedì scorso a Buie durante il 
conferimento dei riconoscimenti per 
le gare di lingua italiana sostenute 
in novembre dagli alunni delle 
scuole elementari e medie dell’Istria 
e di Fiume. L’Aquilone conta una 
quarantina dipagine frutto delpaziente 
lavoro di raccolta e sistemazione deI 
materiale raccolto durante l’anno 
scolastico 2006/2007 dalle aiuto 
educatrici Silva Gustinčič, Antonella 
Klemenc, Gaia Kodarin, Daiana 
Pugliese e Cristina Valentič Kostič.

Un gruppo di alunni della Scuota elementare di Livade hafatto visita alla nostra scuola 
elementare per trattenersi con i coetanei della quarta e della quinta classe e produrre 
assieme addobbi per le feste. È un primo passo per tentare di instaurare rapporti con 
gli omologhi istituti scolastici del comune. Le due classi con le rispettive insegnanti si 
sono intrattenute nelle aule prendendo seriamente i compiti loro assegnati e contem
poraneamente tentando di fare nuove conoscenze e, perché no? nuove amicizie.

CULTURA CULTURA CULTURA

Concerto con sonorità inusuali e a volte 
suggestive quello presentato dalla pianista 
Rossella Spinosa e Dario Savron. Davanti 
ad un pubblico non molto numeroso hanno 
suonato musiche di autori contemporanei 
e proprie. La manifestazione è stata orga
nizzata dalla Comunità autogestita della 
nazionalità italiana di Isola. I due concer
tisti si sono presentati a! pubblico isolano 
con un curriculum sostanzioso essendosi 
esibiti in Italia e all’estero.

Il primo appuntamento di Musica 
Manzioli, organizzato dalla CAN isolana 
in collaborazione con l’Istituto Italiano di 
Cultura in Slovenia, ha visto l’esibizione 
del duo Nico Gori (clarinetti, sassofoni) 
-Stefano Onorati (pianoforte). I due noti 
musicisti hanno emozionato l’attento 
pubblico con un mix jazzistico eseguito 
con maestria e in modo molto raffinato. 
Veramente una bella serata.

Sotto gli auspici del Comune di Isola, della CAN e di altri soggetti Palazzo Manzioli 
ha ospitato la tradizionale asta di beneficenza degli artisti locali, il cui ricavato andrà 
a beneficio dei bambini. Esposte una trentina di opere che gli artisti isolani con prezzi 
dì partenza che andavano da un massimo di 400 ad un minimo di poche decine di 
Euro. Numerosa la presenza delpubblico, anche per ascoltare gli intermezzi musicali. 
Va comunque sottolineato che, visto che l’evento era ospitato nella nostra Comunità e 
che questa figurava pure tra i patrocinatori, ci saremmo aspettati dall’organizzatore 
una maggiore coerenza nel rispetto della lingua italiana.

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Netta affermazione della squadra di basket della CI Besenghi nel torneo internazionale 
organizzato dallo stesso sodalizio isolano nell'ormai abituale dimora delpalazzetto di 
Livade. Appuntamento che si rinnova da 9 anni a questa parte a! termine del quale, come 
tradizione vuole, la compagine della Besenghi ha impreziosito la sua già ' ricca bacheca 
con la coppa piu 'grande messa in palio. Il triangolare ha visto ancora la partecipazione 
delle squadre: Banka Koper, ovviamente di Capodistria, e Basket Bisiaco di Monfalcone, 
entrambe alla loro prima apparizione nella competizione. Troppa la differenza delle 
forze in campo a beneficio degli isolani che si sono imposti per 81 a 51 sui bisiachi e 
79 a 59 sui bancari. In quella che e ' diventata la sfida per il secondo posto il quintetto 
di Monfalcone l'ha spuntata in volata sulla Banka Koper per 49 a 47.

Roberto Siljan

Si dice e non si dice...

Non c'è più religione
A poco meno di un anno dall’introduzione dell’Euro in Slovenia, noi 
cittadini di questo Paese possiamo tranquillamente dichiarare la 
nostra accorata nostalgia perii non da tutti apprezzato Tallero. Infatti, 
dall’estrema unzione al Tallero non abbiamo fatto altro che subire 
aumenti repentini del costo della spesa. Sono a più riprese saliti i 
prezzi dei carburanti che inevitabilmente comportano costi più alti dei 
trasporti e di conseguenza l’adeguamento a questi di tutto ciò che 
viene commercializzato. Sono così aumentati i prezzi dei latticini, dei 
farinacei, dei condimenti, delle bevande, del tabacco e di tanti altri 
articoli ancora. I più ottimisti amanti di quella brutta gatta da pelare che 
è la statistica parlano di un’inflazione superiore al 5 %. Grave, molto 
grave per un Paese che si appresta a presiedere sin dal primo gennaio 
prossimo la Comunità Europea. O si cambia tendenza o si rischia di 
essere presi entro il primo aprile del 2008 a pesci in faccia.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Eventi culturali

Giovedì, 6 dicembre 2007, ore 10.00, 
Palazzo Manzioli
CAPPUCCETTO ROSSO - rappre
sentazione teatrale della Compagnia La 
Contrada di Trieste per i bambini della 
Scuola materna l’Aquilone e della Scuola 
elementare D. Alighieri. A fine spettacolo 
la CI P. Besenghi organizzerà l’incontro 
con SAN NICOLO. Organizzazione: 
CAN Isola.

Venerdì, 7 dicembre 2007, ore 19.30, 
Palazzo Manzioli
La compagnia filodrammatica della CI 
“Giuseppe Tartini” di Pirano presenta 
la commedia in 2 atti di Ruggero Paghi 
“Lasa Pur Dir, la vera storia di Marco De 
Bello, piranese dei primi del 400”. Orga
nizzazione: CI P. Besenghi degli Ughi.

Lunedì, 10 dicembre 2007, ore 19.00 , 
Casa della cultura
RASSEGNA COMUNALE DI CORI -
Nell’ambito della giornata mondiale del 
canto corale, partecipazione dei Cori mi
sto Haliaetum della CI P. Besenghi degli 
Ughi, il Coro maschile di Isola, il coro 
femminile Sinji Galeb ed il Coro misto 
parrocchiale di San Mauro. Organizza
zione: Centro per la Cultura.

Martedì, 11 dicembre 2007, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
CONCERTO DI MUSICA POPOLARE 
con Sergio Preden-Gato e Riccardo Bo- 
sazzi di Rovigno. Come lo scorso marzo 
ci allieteranno con le canzoni più belle e 
ci faranno cantare. Organizzazione: CI 
D. Alighieri.

Giovedì, 13 dicembre 2007, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
CONFERENZA “REPERTORIO E 
MODI ESECUTIVI DEL CANTO PO
POLARE” - Durante la conferenza ver
ranno eseguiti canti natalizi popolari, 
tradizionali anche dellTstria. Relatore il 
prof. Roberto Starec. Organizzazione: CI 
P. Besenghi degli Ughi, in collaborazione 
conUIeUPT.

costituito gruppo si presenteranno al pub
blico. Organizzazione: CI P. Besenghi 
degli Ughi.

Uscite dei gruppi cultu
rali
Sabato, 8 dicembre 2007, ore 18.00, 
Giurizzani (Croazia)
Partecipazione del Coro misto “Halia
etum” della CI P. Besenghi degli Ughi, 
alla II Rassegna di cori organizzata della 
CI di Matterada.

Sabato, 8 dicembre 2007, ore 14.00, 
Monte Re (San Dorligo della Valle, 
Trieste)
La Compagnia Giovanile di EtnoTea- 
tro e il Gruppo Folk Canoro della CI D. 
Alighieri di Isola si esibiranno alFultima 
Fiera del PROGETTO AGROMIN.

Attività sportiva e ri
creativa

Sabato 15 dicembre 2007, ore 13.00, 
Palazzetto dello sport Livade (Isola)
TORNEO DI CALCETTO con la parte
cipazione di tre squadre ospiti. Organiz
zazione: CI D. Alighieri.

Sabato, 15 dicembre 2007, ore 17.30 
Palazzo Manzioli
XI Torneo di BRISCOLA E TRESSET
TE per i soci della CI P. Besenghi degli 
Ughi. La quota d’iscrizione è di 7 Euro 
per ogni singolo partecipante. Gli iscritti 
verranno abbinati tramite sorteggio per 
la formazione di coppie in gara. Il torneo 
si svolgerà al II piano (Sala musica) di 
Palazzo Manzioli. Organizzazione: CI P. 
Besenghi degli Ughi.

Avviso

Oggetto della nostra chiacchierata è l’avverbio di luogo “lì”. Vi diciamo subito 
che è sempre accentato. Si usa per indicare lo “stato in luogo”. Non molto corret
to quindi: Vai lì appena ti sarà possibile. Oppure: Mettilo lì. Si dirà meglio: Vai là 
appena ti sarà possibile; mettilo là. Senza considerare che in buon italiano, quan
do ci si riferisca a luogo vicino a chi ascolta, si dovrebbe usare: costì e costà.

G.S.
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Sabato, 15 dicembre 2007, ore 18.00, 
Casa della cultura
10 ANNI INSIEME - Celebrazione del 
decimo anniversario della fondazione 
della CI “D. Alighieri” di Isola, con pro
gramma culturale e mostra. Organizza
zione: CI D. Alighieri.

Martedì, 18 dicembre 2007, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
Inaugurazione della mostra fotografica 
del Foto Club “Besenghi”. Al piano terra 
del Palazzo Manzioli gli attivisti del neo

Venerdì, 14 dicembre, ore 19.00, Isola, 
Ristorante dell’Hotel Riviera

SERATA CONVIVIALE - Tradizionale 
incontro di fine anno per connazionali e 
simpatizzanti. Ballo, cena e ricca Tom

bola. Organizzazione: CAN Isola. Quo
ta di partecipazione: 10 €. Prenotazioni 
presso la Segreteria della CAN, Palazzo 
Manzioli (primo piano) entro lunedì 10 
dicembre. Orario d’ufficio: lunedì, mer
coledì, venerdì 9.00- 12.00; mercoledì 
15.00 - 17.00 e presso la Biblioteca dal 
lunedì al venerdì dalle 16.30 alle 19.30.
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Nove barabe v našem mestu?
Med vikendom je bilo več (5) vlomov v pritlič
na stanovanja, kjer lastniki puščajo odprta okna 
in polkna ali pa so ta le delno zaprta. Storilec je 
drzen saj v stanovanja vstopa skozi okna sob, 
ko lastniki oziroma stanovalci v dnevnih pro
storih gledajo televizijo ali se nahajajo v drugih 
prostorih. Odtujujejo materialne vrednosti kot 
so gotovinski denar, zlatnino ali manjše aparate 
(kamere, fotoaparate). Opozarjamo občane na 
večjo previdnost in samozaščitno ravnanje. 
Policisti Policijske postaje Izola intenzivno zbi
rajo obvestila o storilcih navedenih kaznivih 
dejanj. Prav tako pa občane prosimo, da o mo
rebitnem pojavu sumljivih oseb to sporočijo na 
tel. štev. 113 ali na Policijsko postajo Izola na tel. 
štev. 6161-300.
Vlomilski pohod po Izoli 1
V večernem času je nekdo vlomil v stanovanje 
v Izoli. Vlomilec je ukradel digitalno kamero 
JVC, več kosov zlatega nakita in 40 EUR gotovi
ne. Kdo je storil to nečedno dejanje ugotavljajo 
izolski policisti.
Vlomilski pohod po Izoli 2 
Neznani storilec je v večernih urah vstopil skozi 
pritlično okno v stanovanje v Nazorjevi ulici v 
Izoli. Pregledal je omare in predale ter iz komo
de ukradel več kosov zlatnine.
Vlomilski pohod po Izoli 3 
Nekdo je vlomil v stanovanje tudi v Dantejevi 
ulici v Izoli, kjer je prav tako vstopil skozi pri
tlično okno, razmetal po sobi in ukradel nekaj 
zlatnine ter starejši fotoaparat.

Petarde že pokajo
V Izoli na Gasilski ulici sta se sprehajali sestri 
stari 8. in 11. let.. Nekdo je iz okna stanovanj
skega bloka proti njima vrgel močnejšo petardo. 
Pok je deklici prestrašil, stekli sta domov in po
vedali staršem. Mlajša deklica je tožila po bole
činah v ušesih in v glavi. Policisti so pregledali 
okolico, vendar tam niso izsledili nikogar. Zato 
vse ponovno opozarjajo, da je metanje petard 
lahko nevarno početje, predvsem pa pozivajo, 
naj jih ne mečejo med otroke.

Ni bilo zaradi futsala
Pred večerom sta se v Kopru na delovnem me
stu sprla 43-letni moški iz Škofij in njegov 36- 
letni sodelavec z začasnim bivanjem v Izoli. Do 
nesoglasja in spora je prišlo med njima zaradi 
dela. Starejši je mlajšega udaril s pestjo v obraz, 
nakar se je mlajši umaknil. Glede na poškodbe, 
bo sledil ustrezen ukrep.

Koširje pel
Ponoči sta se pri Izoli zaradi medsebojnih ne
soglasij sprla dva moža. 33-letni Koprčan je po 
medsebojnem verbalnem sporu proti 42-letne- 
mu Izolanu zamahnil z roko, Izolan pa je proti 
njemu zavihtel nož. Koprčan je bil v fizičnem 
obračunu porezan po roki in hudo telesno poš
kodovan, da je moral ostati v Izolski bolnišnici 
na zdravljenju. Policisti bodo 42-letnemu Izola
nu napisali kazensko ovadbo zaradi povzročitve 
hude telesne poškodbe.

Sony je šel
Neznanec je vlomil v parkirani osebni avtomo
bil in iz njega ukradel avtoradio znamke Sony. 
S tem je lastnika škodoval za približno 200 Bu
rov.

Držinsko nasilje je kaznivo
Na izolski postaji so sprejeli obvestilo o nasilju 
med zakoncema. Policisti so z zbiranjem obve
stil ugotovili elemente kaznivega dejnaja, zato 
bodo zoper storilca podali kazensko ovadbo.

Predzadnja

Recikliral ga bo
Neznani storilec je iz skladiščnega prostora 
gospodarskega podjetja odtujil večjo količino 
bakrenih kablov. Nastalo je za približno 3.000 
Eurov materialne škode.

Ma kaj ga briga
Izolski policisti so prejeli sporočilo o prometni 
nesreči z manjšo materialno škodo na območju 
obrtne cone v Izoli. Policisti so na kraju ugoto
vili, da povzročitelj nima vozniškega dovoljenja 
in je pod vplivom alkohola. Prepovedi nadaljnje 
vožnje ni upošteval, saj so ga policisti kmalu 
nato ponovno ustavili. Odrejeno mu je bilo pri
držanje do iztreznitve. Izdan mu je bil plačilni 
nalog in napisan Obdolžilni predlog pristojne
mu sodišču.

Cerado je razrezal
Nekdo je na parkirišču pri Merkurju prišel do 
tam parkiranega tovornega vozila in z ostrim re
zilom prerezal ponjavo. Povzročil je za približ
no 2.000 Eurov materialne škode.

Sveti Maver ni pomagal
Neznani storilec je v župnišča ukradel mobilni 
telefon, nekaj gotovine in dve listini. Kako ozi
roma kdaj je v objekt vstopil ni bilo ugotovljeno. 
Objekt je zapustil skozi glavna vhodna vrata.

Demonterna delu
Nekdo je tekom noči vlomil v parkirani osebni 
avtomobil, na parkirišču ulice Oktobrske revo
lucije. Iz vozila je odtujil komandno ploščico 
avtoradia s CD predvajalnikom ter demontiral 
zadnje luči vozila. Nastalo je približno 500 Eu
rov materialne škode.

Obsojen bo za 100 Eurov
V Izoli je v trgovski in gostinski lokal vlomil 
»stari znanec policije« in iz notranjosti loka
lov odtujil gotovino - blagajniške minimum. Iz 
vsakega lokala je odtujil po približno 50 Eurov. 
Izsleden in pridržan je bil na območju PP Piran, 
policisti so ga skupaj s kazenskimi ovadbami 
predali v postopek Državnemu tožilcu in prei
skovalnemu sodniku na OS Koper.

Skuterji so še v modi
Neznanec je v starem mesnem jedru Izole odtu
jil kolo z motorjem znamke Piaggio Bravo, bele 
barve. Materialna škoda znaša 300 Eurov.

Jambor so ukradli
V Izoli so 26-letnemu Izolanu s privezanega čol
na ukradli manjši jambor. Lastnik jadrnice je 
svoje plovilo hranil na parkirišču ob ladjedelnici 
Izola. Materialna škoda znaša 150 Eurov. Storil
ca iščejo izolski policisti.

Vlomil za 40 Eurov
Ponoči je neznanec v Izoli vlomil v enega od 
gostinskih lokalov. Tam je iz priročne blagajne 
ukradel za približno 40 evrov gotovine. Oškodo
van je 19-letni lastnik iz Izole, za storilcem pa 
poizvedujejo izolski policisti.

Statistika
V preteklem tednu so policisti obravnavali še 
dve poškodbi vozil na parkiriščih, tri prometne 
nesreče I. kategorije (poškodovana pločevi
na), eno prometno nesrečo I. kategorije s po
begom, kaznivo dejanje poškodovanja tuje 
stvari, dva zasega prepovedanih substanc in 
dve kršitvi v zvezi s prepovedanim povzroča
njem hrupa v bivalnem okolju.
ALKO : 0.42; 0.41; 
voznik osebnega avtomobila je 
odklonil preizkus alkoholiziranosti 
in strokovni pregled na alkohol.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Oddam sobo študentu, nekadilcu 
051 672 160
- V Izoli oddamo enosobno stanova
nje v starem delu mesta eni, ali dvema 
dekletoma, tel 041 743 891
- Mlad in urejen par (brez otrok) 
NUJNO išče primerno veliko sta
novanje na mirni lokaciji. 041 717 
489 (popoldan) ali 041 760 964
- Resni osebi nudim brezplačno 
bivanje in hrano, ki je pripravljena 
skrbeti za starejšega v Kopru tel 
040 626 986 po 16. uri
- V Izoli ali okolici kupim ali za
menjam (Ljubljana) garsonjero ali 
manjše stanovanje z teraso ali bal
konom. tel 041 759 947
- Starejši par išče stanovanje v 
Izoli ali okolici za daljše obdobje. 
Tel.: 041 254 886
- Iščem dvosobno stanovanje za na
jem v bloku ali hiši. tel 041 275 217
• V Izoli ali okolici najamem garsonjero za 
daljše obdobje, tel 040 701 108
• Zamenjam enosobno stanova
nje (40 m2) Ljubljana - Vič, za 
enako ali garsonjero v Izoli. Tel.: 
051 341 727
• Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346
• Uslužbenka srednjih let išče v 
Izoli ali njeni okolici skromno gar
sonjero ali enosobno stanovanje 
za daljši čas. Tel.: 031/598 633

Vozila

- Prodam Audi A6 avant/karavan/195., 
2.0, 16V, črne barve, dobro ohranjen, 
ABS, airbag, avtoalarem, daljinsko za
klep., reg do 6.2008, cena 3.300 EUR 
Marko 041 935 890 ali 041 544 428
• Prodam OA Fiat Tempra 1.6 SX. Regi
strirana do 2.7.2008 Inf.: 040 523 010
• Motor “chopper” Kimko 125, 
prevoženih 15.000 km, zelo do
bro ohranjen, nove pnevmatike, 
črne barve, prodam za 1.000 Eur. 
Ogled je možen v Izoli po dogovo
ru. Informacije: 041 584 056

Delo

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 
bolnim pri osebni negi in gospodinj
skih opravilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 
354 048
- Iščemo delavko za čiščenje po
slovnih prostorov (ob ponedelj
kih) tel.: 041 512 783
- Ponovno bi rada prijela v roke 
svojo prečno flavto, zato iščem 
potrpežljivega učitelja/ico, ki bi 
me spet popeljala po tipkah tega 
instrumenta. Jana: 031 708 116
- Dnevni bar v Izoli išče delavko 
za delo v strežbi z možnostjo stal
ne zaposlitve, tel: 041 400 404

• Ponujamo delo za pomožna 
dela v knjigovodskem servisu v 
Izoli. Za informacije po 17 uri na 
tel.: 041/778606
• Ponujam delo v strežbi in po
moč v pizzeriji za daljše obdobje. 
041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkuše
nega picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za 
osnovne in srednje šole Gsm: 041 
287 425
• Inštruiram slovenščino, italijan
ščino in angleščino na vseh stop
njah. Tel.: 040 245 683
• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855
• Starejšim nudim pomoč na 
domu Tel.: 041 233 451
• Za skromno nadomestilo nu
dim pomoč pri čiščenju in pomoč 
starejšim ljudem pri vsakdanjih 
opravilih. Tel.: 051 251 211
• Starejšim obolelim ter drugim, nu
dim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Prodam leseno brunarico, dimenzije 
400 X 300 cm, staro 4 mesece in ALU 
stole (40 kom) ter 8 zložjivih miz. tel 040 
587 030 Jadran
- Ugodno prodamo garderobno omarico 
z ogledalom bele barve, tel 6415 378
- Nujno rabimo kavč. Za prevoz poskrbi
mo sami. tel 031 253 268
- Prodam dobro ohranjeno zmrzovalno 
omaro Ocean, velikost 140x60x60, s 5 
predali, tel 041 312 940
- Prodam satelitsko anteno, tel. 041 448 678
- Prodam stare in antične predmete, tel 
041 711 529 od 12. - do 13. ure vsak dan
- Prodam 80 litrski bojler ARI STO N 
za 70 Eur. Tel.041/955 603
- Prodam kmečko tehtnico do 200kg 
(tehtna površina 50cm x 70cm) za 
200 eur. tel. 041/828 605
- Novo žensko kolo prodam, tel 040 794 054
- Prodam: Terrestrial astronomocal te
lescope 25/50X40MM; pipo za vodo
- novo; kompletni set za učenje angle
ščine - zraven pride translator - preva
jalec za 7.jezikov; GSM Nokia, kamera, 
bliskavica, nočno snemanje, 2.0 mega 
pixel - Aljoša 051 823 559
- Če več ne potrebujete otroške ali 
mladinske sobe v svetlih barvah in 
rastegljivega kavča vas prosimo, da 
nam ju odstopite. Podarimo pa dva 
jogija 200X100cm. tel 040 551 491
- Nujno prodam povsem NOV HIŠNI 
TELEFON Bakken (60 Eur) in nov 
likanik ROWENTA. Tel. 031 809 817
- Prodam otroško kolo montain 
bike, lepo ohranjen, za 35 eur. tel. 
041/828 605
- Prodam rabljen motorni mlin za 
grozdje in plastični kad za kmetijo 300 
litrski, za 140 eur. tel 041/828 605.
• Nekje med Izolo in Malijo se je iz
gubila sivo-bela drobna mucka sle
pa ne eno oko, ima sivo ovratnico 
z zvončkom. Sliši na ime Gatto, tel 
05/ 642 1053 ali 040 312 714



Tisti, ki so sobotno popoldne, večer in noč preživeli na proslavi ob 50 letnici izolske
ga rokometa v Simonovem zalivu pravijo, da že dolgo ni bilo tako dobre fešte. Tja 
od nekdanjih rokometnih plesov, ki so bili med najbolj obiskanimi v našem mestu. 
Tokratni, ki so ga pripravili po daljšem času, pa je bil tudi v znamenju nostalgije. Ta s 
fotografije sega skoraj na začetek, v uspešna šestdeseta leta izolskega rokometa.

Vsi so bili zadovoljni
Tako veselo pa je bilo po kon
čani dražbi likovnih del, ki jo 
je, v sodelovanju z izolskimi 
umetniki, pripravilo Društvo 
prijateljev mladine Izola. Za
dovoljni so bili vsi: v prvi vr
sti organizatorji, ker so veliko 
iztržili, slikarji in kiparji, ker 
so kupci dvigali ceno njihovih 
izdelkov in kupci, ki so kupili 
kvalitetna dela in hkrati po
magali otrokom.

Zlata poroka cele Tartinijeve ulice

Pizzeria GUŠT - dostava na doni 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675953

Bil je rokometni ples kot nekoč
NO. MALI...Tl JE VČERAJ 
MIKLAVŽ KAJ PRINESEL
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Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 00 NLB®Nova Ljubljanska banka d.d., Ljubljana

KO MESTO ZADIŠI PO NAJBOLJŠI PIZZI!
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